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AK Parti düğmeye 
ne zaman basacak!

İki İzmirli Türk kupa 
için Mısır'da

EGE’NİN enfes otlarının yer aldığı Alaçatı Ot Festivali
devam ediyor. Birbirinden leziz etkinlikleri, sokaklara
yayılan mis gibi kokularıyla dünya festivalleri arasında yer
alan Alaçatı Ot Festivali bu yıl ‘Öz’e Dönüş” konseptiyle
konserler, stantlar, sergiler,
söyleşiler, yarışmalar ve
yemek yapım atölyeleri ile
konukları ağırlıyor. Çeşme
Belediye Başkanı Lal Denizli,
İzmirlileri 4 gün sürecek
festivale davet etti. � 12’de

ULAŞTIRMA ve Alt Yapı Bakanlığı’nın
Sığacık Körfezi’nde bulunan marinanın
kapasitesini artırmaya yönelik
hazırladığı projeye tepkiler, büyüyor.
Seferihisar Belediye Başkanı İsmail
Yetişkin’in çağrısıyla marina önünde
düzenlenen eyleme STK’ler ve
vatandaşlar katıldı. � 6’da

Yat limanına
tepki eylemi

4 TL

CUMHUR’UN
KUTLAMASI

150 bin metrekareyi aşan alanda,
131’i yabancı, bin 14 katılımcının yer

aldığı Marble İzmir’i, ilk
iki gününde

dünyanın dört bir
yanındaki 150’ye
yakın ülkeden ve
Türkiye’nin dört
bir yanından on

binlerce kişi
ziyaret etti. � 9’da

EGEKuru Meyve ve
Mamulleri İhracatçıları
Birliği Başkanı Mehmet Ali
Işık, “Kuru incirimiz Kuzey
Amerika’da ABD dışında,
Kanada ve Meksika’da da
sofralara misafir oldu”
dedi. �9’da 11
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Distrofik
epidermolizis bullosa

TÜRKİYE, 11 Balkan
ülkesine ihracatını
yüzde 19,11’lik
yükselişle 4,7 milyar
dolardan 5,6 milyar
dolara çıkardı. � 9’da

KONAK Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu’nun talimatıyla Fen İşleri, Park ve
Bahçeler ile Temizlik İşleri
Müdürlükleri, ilçede temizlik ve bakım
çalışması başlattı. Basmane’de
özellikle de Anafartalar Caddesi
üzerindeki çalışmalar gece saatlerinde
gerçekleştirildi. � 7’de

İzmir’in kalbi
pırıl pırıl oldu

‘ENTERESAN SÖYLEM’
EĞİTİMİş İzmir 1’nolu Şube Başkanı Adem
Yıldırım, ‘bir miktar atama’ söylemini enteresan
olarak değerlendirdi. Yıldırım, “Bu ifade
öğretmenlik mesleğinin itibarını zedeleyen bir
ifade. Nisan ayına geldik 2024 eğitim yılı bitmek
üzere ne zaman ya da ne kadar atama
yapılacağına dair belirli bir durum yok” dedi.
Hürriyet Eğitim Sen İzmir İl Başkanı Adnan
Sarısayın da, “Kur Korumalı Mevduat için para
bulunuyor da öğrencinin öğretmen ihtiyacına para
bulunamıyor” ifadelerini kullandı. 

‘MÜLAKATSIZ ATAMA’
DAHA önce 68 bin öğretmenin mülakatsız
atanacağı sözü verildiğini hatırlatan CHP İzmir
Milletvekili Gökçe Gökçen “Sözler unutuldu
öğretmenlerden ‘bir miktar’ diye bahsediliyor.
Keşke Cumhurbaşkanı ‘bir miktar’ dediği
insanları bir dinlese. Birçok öğretmenimiz her
atama haberinde eşine dostuna sözlerin
tutulmadığını anlatmaktan mutsuz.
Erdoğan’ın kendi vaatlerini ‘bir miktar’
hatırlamasını bekliyoruz ve mülakatların
kaldırılmasını istiyoruz” dedi. � 5’te

BİLİM, birlik ve başarı ilkeleriyle yenilikçi
ve sürdürülebilir bir üniversite
olmak için eğitime katkı koymayı
sürdüren Yaşar Üniversitesi’nin 23.
yılı törenle kutlandı. � 10’da

YAŞAR SEN 
ÇOK YAŞA!

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Hamza
Dağ ve İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı 
31 Mart Mahalli İdareler Seçimlerinin
ardından Cumhur İttifakı’nın
kazandığı Aliağa ve Menemen
belediyelerini ziyaret etti. � 4’te

AK Parti Konak İlçe Başkanı Mehmet Sait
Başdaş, Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu’ya belediye
meclis toplantısında “Gerekirse borç
pankartını da asacağım” sözünü yerine
getirmesi için çağrıda bulundu. � 4’te

ULU Önder Atatürk’ün ‘bugünün küçükleri,
yarının büyükleri’ sevinsin diyerek dünya
çocuklarına armağan ettiği 23 Nisan Ulusal
Egemenlik ve Çocuk Bayramı, Karşıyaka
Belediyesi’nin gerçekleştireceği coşku dolu
şenlikle kutlanacak. � 12’de 

!
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın “Yakında bir miktar atama yapacağız”
söylemi görev bekleyen öğretmen adaylarının ve sendikacıların tepkisine neden oldu

Adem Yıldırım Adnan Sarısayın Gökçe Gökçen

EGETuristik İşletmeler ve Konaklama Birliği
Başkanı Mehmet İşler, “Bir kesim zor geçiniyor,
enflasyonla mücadele ediyor olsa da bir kesim
hayatlarını idame ettirebiliyor” dedi. TÜRK-İŞ İzmir
3. Bölge Temsilcisi Hayrettin Çakmak da, “Bugün
tatile gidebilen aileler orta gelirli değil, maddi
durumu elverişli aileler” diye konuştu. �9’da
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Dinlendiğimiz, sevdiklerimizle bol bol bir araya
geldiğimiz 9 günlük bir tatilin ardından herkese
merhaba. Bayram sonrası yoğun bir hafta geçirdik.
Gelecek günlerde de şehirde farklı pek çok etkinlik
olacak, sizi onlardan haberdar etmeye geldim.

� 13. Alaçatı Ot Festivali ‘Öz’üne döndü
İlk olarak artık bir gelenek haline alan Alaçatı Ot

Festivali’nden bahsetmek istiyorum. Bu yıl 13. kez
gerçekleşecek olan festivalin konsepti ise ‘Öz’e
Dönüş’…

13 yıl önce çıkılan
yolculukta, fikri
temiz, gönlü geniş
birkaç kişinin
çabasıyla bir gün
olarak başlayan
ve tüm ülkeye,
hatta dünyaya
ilham olan,
markalaşan
Alaçatı Ot
Festivali bugüne
kadar on
milyonlarca kişiye
ev sahipliği yaptı.
Festival mutfağında
çocuklarına sağlıklı yemek
hazırlamak isteyen annelerden, gastronomide öncü
isimlere, vejeteryan ve veganlardan, şifayı otlarda
bulanlara kadar herkese kucak açtı.

Ot, binlerce yıldır insanlığa şifa oldu, lezzet oldu.
İzmir’in biriciği Çeşme, Çeşme’nin göz bebeği
Alaçatı’nın havasından, suyundan beslenen ve
dünyanın en bereketli topraklarından fışkıran,
onlarca ot çeşidinin yer aldığı festival, birbirinden
özel etkinlikler ve konserler ile rengarenk günlere,
bu sene festivalin teması olan ‘Öz’e Dönüş’ ile
yeniden ‘Öz’üne kavuşmanın coşkusunu yaşayacak.

� Festivalin Otu: Şevketi Bostan 
Yakın zamanda başkanlık koltuğunu devralan

Çeşme Belediyesi’nin ilk kadın başkanı Lal
Denizli’nin ev sahipliği yapacağı festivalin bu yılki
otu ise Egeliler’in sofralarından eksik etmediği
şevketi bostan olarak belirlenmiş…

Festival boyunca Özlem Mekik, Hazer Amani,
Semen Öner, Emrah Köksal Sezgin, Safanur Bol
Yürekli, Gökçen Adar, Ayşe Nur Mıhçı, Hüseyin
Pancar, Mustafa Dumanlıdağ’ın ellerinden çıkan
lezzetler ‘Şefler Meydanı’ ve yemek yarışmaları
etkinlikleri ile ziyaretçilerle buluşacak. 

Konserler, söyleşiler, workshoplar ve
yarışmalarla birbirinden özel etkinlikleri Alaçatı’nın
kendine has mimari dokusu, Arnavut kaldırımlı
yolları ve doğal zenginlikleriyle bir araya getirecek
festivalde yerinizi almayı unutmayın!

İstinyePark’ta 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve
Çocuk Bayramı kapsamında görkemli bir konser
programı hazırladı. Bu kapsamda, Harika Çocuklar
ve Olten Filarmoni Sanat Çocuk Korosu muhteşem
bir konsere imza
atacak. 

5 Harika
Çocuk solist ve
50 kişilik çocuk
korosu
İstinyePark
İzmir’de sahne
alacak. 23 Nisan
Salı günü saat
16.00’da
başlayacak
etkinlikte
izleyicileri müzik
dolu dakikalar
bekliyor. 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk
Bayramı özel programında Olten Filarmoni
sanatçılarının seslendireceği parçalar dinleyenlere
büyülü anlar yaşatacak.

Özel Çamlaraltı Koleji,
üçüncü Bahar
Kermesi’ni düzenledi.

Alliance Retaurant’ın ev
sahipliği yaptığı etkinliğin
geliri bu yıl Dr. Behçet Uz
Çocuk Vakfı’na bağışlanacak.
34 katılımcının
gerçekleştirdiği kermes
yoğun ilgi gördü. Etkinliğin
açılış konuşmasını yapan Özel
Çamlaraltı Koleji Genel
Müdürü Gülçağ Gençer,
“Çamlaraltı Koleji olarak bu
tarzdaki sosyal sorumluluk
projeleri kapsamında hem
velilerimizin hem de
mezunlarımızın, ihtiyaç
yardımı olan STK’larla iş
birliği yapması çok anlamlı.
Çünkü biz de İzmir’in köklü
okullarından bir tanesiyiz.
İzmir’e ve İzmir’de yaşayan
herkese, birçok mezunumuz

ve öğrencilerimizle birlikte
katkı sağlamak istiyoruz”
şeklinde konuştu. Vakfın
başkanı Ülkü Belkıs Karlı,
“Çok güzel işler yapıyoruz.
Bir yere yardımda bulunmak
istiyorsanız vakfımıza destek
olun” dedi. Kermes
katılımcılarına Teşekkür
Belgesi takdim edildi.

Biliyorsunuz ki ikinci el otomotivde ‘terminal’
konseptini İstanbul’dan sonra İzmir’e taşıyan 2plan
Terminal İstinyePark İzmir’e komşu 3 kattan oluşan
30.000 m2’lik alanda
İzmir ve tüm Ege
bölgesine ikinci el araç
satışlarıyla birlikte
komple hizmet sunuyor. 

2plan Terminal
İzmir’de Influencer Sibel
Erdoğdu’nun host
edeceği, 23 Nisan Çocuk
Bayramı ve Trafik
Haftası’na özel
gerçekleşecek etkinlikte
ise çocuklara trafik
kuralları eğitimi
verilecek ve etkinlik
sonunda sertifika
dağıtılacak. Çocukları
olanlar bu etkinliği
kaçırmasın!

Rengarenk bir festival ve bayram
kutlamaları bizi bekliyor

İstinyePark İzmir’de 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve
Çocuk Bayramı çok özel bir konserle kutlanacak

2plan Terminal’de 23 Nisan coşkusu 
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Egetelgraf.com’dan 
Memduh Güney’in haberi

Ege Telgraf Gazetesi olarak
gündeme getirdiğimiz Çamlı Barajı
ve altın madeninin aynı anda hayata
geçecek olmasıyla ilgili olarak
konuyla ilgili İZSU yetkilileri
açıklamalarda bulundu. Çamlı
Barajı’nın nihai raporlarında yer
alan bölgedeki maden işletmesi ve
barajın aynı zamanda faaliyet
gösterebileceğine dair verilere
barajdaki suyun kirlenme riskinden
dolayı karşı çıkılmıştı. Konuyla ilgili
soruları yanıtlayan İZSU, Çamlı
Barajı’nın önemli su kaynaklarından
biri olarak belirlendiğini belirtti.
Yapılan açıklamada, barajın
planlama raporunun 1997 yılında
hazırlandığı, 2011 yılında
güncellendiği ve 2014 yılında DSİ
kriterlerine uygun görüldüğü
belirtilirken ÇED olumlu belgesinin
alınmasına müteakip baraj
uygulama projelerine başlanacağı
aktarıldı. İZSU tarafından yapılan
açıklamada Maden Kanunu’nda
yapılan değişikliğe de dikkat çekildi
ve “İçme suyu baraj havzalarının
orta ve uzun mesafeli koruma
alanlarında madencilik
faaliyetlerine izin verilmiş, bu
değişiklik sonrası hukuki süreçler
sonucunda 2013 yılında İZSU Su
Havzaları Koruma Yönetmeliği’nde
de madencilik faaliyetine izin veren

düzenleme yapılmıştı” ifadeleri
kullanıldı.

Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı tarafından
denetimlerin yapıldığı ve
numunelerin alındığı belirtilirken
İZSU’nun da ayılık olarak maden
sahasının çevresinden yeraltı ve
yerüstü su kaynaklarından
numuneler alındığı ve bu
numunelerde herhangi bir aykırı
duruma rastlanılmadığı da İZSU
yetkilileri tarafından yapılan
açıklamada belirtildi.

“KALİTESİ BOZULMAYACAK”
İZSU tarafından Su Havzaları

Koruma Yönetmeliği Uzun
Mesafeli Koruma Alanı maddesine
dikkat çekilerek, “Atık suları ile
ilgili havza yönergesinde bildirilen
tedbirlerin alınması ve atık suların
havza dışına çıkarılması, proje
tanıtım dosyası ve ÇED raporu
hazırlanması aşamalarında idaremiz
uygun görüşü alınması koşuluyla
maden istihracı ve her türlü tesis
yapılabilir. Madencilik
faaliyetlerinin, havza alanındaki
yerüstü ve yeraltı suyu kaynakları
için ilgili mevzuattaki standartlara
göre belirlenmiş mevcut su
kalitesini bozmayacak şekilde
yapılması ve faaliyet sonunda

arazinin doğaya geri kazandırılması
zorunludur" hükmü kapsamında
altın madeni faaliyeti sonucunda
oluşan atık sular ile ilgili olarak
havza yönergesinde belirtilen
tedbirlerin alınması ve atık suların
havza dışına taşınması, madencilik
faaliyetinin havzadaki yerüstü ve
yeraltı mevcut su kalitesi ile
oluşacak baraj rezervuarı su
kalitesini bozmayacak şekilde
yapılması ve faaliyet sonunda
arazinin doğaya geri kazandırılması
koşuluyla söz konusu madencilik
faaliyeti ve her türlü tesis
yapılabilmektedir” ifadeleri
kullanıldı. 

İZSU’danÇamlı yanıtı
‘Aykırı bir durumyok!’

Basın İlan Kurumu
öncülüğünde basın sektöründe
yürütülen dijital dönüşüm
çalışmaları meyvelerini vermeye
başladı. İnternet haber sitelerinin
resmi ilan yayımlama hakkına
kavuşması için gerekli olan yasal
düzenlemelerin hayata
geçirilmesinin ardından internet
medyasında gelirler ve istihdam
olanakları arttı.

7418 sayılı Basın Kanunu ile
Bazı Kanunlarda Değişiklik
Yapılmasına Dair Kanun uyarınca
süreli yayın kapsamına alınan
internet haber siteleri, 1 Nisan
2023 tarihinden itibaren resmi
ilanların yayımlanacağı bir diğer
mecra haline geldi. Gazetelerle
birlikte internet medyasının da

devlet eliyle desteklenmesi
gazetecilik mesleğinin güçlenmesi
yönünde önemli bir adım oldu.

Basın İlan Kurumu aracılığıyla
1 Nisan – 31 Aralık 2023
döneminde 389 internet haber
sitesinde 592 milyon 410 bin lira
tutarında resmi ilan ve 730
internet haber sitesinde 103
milyon 220 bin lira tutarında resmi
reklam yayımlatıldı. 2024’ün ilk üç
aylık döneminde ise 383 internet
haber sitesinde 347 milyon 726 bin

lira tutarında resmi ilan, 745
internet haber sitesinde 87 milyon
320 bin lira tutarında resmi
reklam yayımlatıldı. Böylelikle 12
aylık süreçte haber sitelerine
toplam 1 milyar 130 milyon liralık
resmi ilan ve reklam desteği
verilmiş oldu.

Diğer taraftan mevzuattaki
düzenlemeler ile internet haber
sitelerinin de dâhil olduğu süreli
yayınlara sevk edilen ilan
adedinde artış sağlandı. 1 Nisan

2023 - 31 Mart 2024 tarihleri
arasında internet haber sitelerinde
icra, ihale, tebligat ve personel
alımı kategorilerinde toplam 92
bin 560 resmi ilan yayımlatıldı.
Aynı dönemde yayımlatılan resmi
reklam adedi ise 6 bin 728 olarak
gerçekleşti.

Resmi ilan yayımlayan internet
haber sitelerinin kadrolarında 424
sorumlu müdür (yazı işleri
müdürü), 127 haber müdürü
(istihbarat şefi), bin 388 internet
editörü, bin 503 muhabir ve 370
yazar bulunuyor. Kamunun
faaliyetlerinin süreli yayınlar
vasıtasıyla duyurulması ve ihale
süreçlerinde şeffaflık prensibi
çerçevesinde katılımın artması
maksadıyla gerçekleştirilen ilan ve
reklam yayımı, yazılı basının yanı
sıra dijital mecranın da bu alana
dâhil olmasıyla daha etkili bir
şekilde yürütülüyor. İlan ve reklam
yayımlamaya başladığı tarihten bu
yana 7 milyar 106 milyondan fazla
tekil kullanıcı tarafından ziyaret
edilen internet haber siteleri, dijital
mecranın ne kadar etkili bir
iletişim aracı olduğunu gösteriyor.
(Haber Merkezi)

İnternet medyası ilan gelirleriyle daha güçlü

Ödemiş’te motosikletiyle kamyonla çarpışan
motosiklet tutkunu bekçi Cezmi Yeniay (30), kaza
yerinde hayatını kaybetti. Olay yerine gelen
polisler ölen kişinin mesai arkadaşları olduğunu
görünce üzüntüye boğuldu. Feci kaza, Otogar
Kavşağı'nda meydana gelmiş, bekçi Yeniay (30),
kavşakta M.Z. idaresindeki kamyonla
çarpışmıştı. Çarpmanın etkisiyle savrulan
motosiklet sürücüsü bekçi kanlar içerisinde
kalırken, kazayı görenler durumu 112 Acil Çağrı
Merkezine bildirmiş, olay yerine gelen ekipler
çevre güvenliğini sağlarken, sağlık ekipleri
tarafından yapılan kontrolde Cezmi Yeniay'ın
hayatını kaybettiği belirlenmişti. (İHA)

Motosiklet tutkunu
bekçi kaza kurbanı

Afet ve Acil Durum Yönetimi Başkanlığı’ndan (AFAD)
alınan bilgiye göre, dün saat 11.02’de Ege Denizi,
Seferihisar açıklarında 4,5 büyüklüğünde bir deprem
meydana geldi. Yerin 6.97 kilometre derinliğinde
oluşan sarsıntı, İzmir ve Aydın çevresinde de hissedildi.
Yaşanan deprem nedeniyle kısa süreli panik yaşandı.
Depremle ilgili sosyal medya hesabından açıklama
yapan İzmir Valisi Süleyman Elban, "Seferihisar’da
meydana gelen 4.5 şiddetindeki deprem dolayısıyla
valiliğimize bildirilen herhangi bir olumsuzluk
bulunmamaktadır. Saha tarama çalışmaları devam
etmekte olup tüm ekiplerimiz teyakkuz halindedir.
Tüm hemşehrilerimize geçmiş olsun dileklerimi
sunuyorum" değerlendirmesinde bulundu. (İHA)

Panik yaratan deprem
hakkında açıklama!

Ege Denizi için
fırtına uyarısı

Ege Denizi, bugün şiddetli rüzgar
tehlikesi ile karşı karşıya. Meteoroloji
2'nci Bölge Müdürlüğü Tahmin ve
Erken Uyarı Merkezi, Ege Denizi için
fırtına uyarısı yaptı. “Bugün etkili
olacağı tahmin edilen fırtınaya ilişkin,
Fırtınanın cumartesi günü sabah
saatlerinde kuzeyinde, öğle
saatlerinde güneyinde etkisini
kaybetmesi beklenmektedir" denildi.
Deniz ulaşımındaki aksama gibi
durumlara karşı denizciler ve bölge
halkı uyarıldı. (DHA)

Tekstil atölyesi
cayır cayır yandı

Basmane’de iki katlı tekstil
atölyesinin giriş katında meydana
gelen yangında malzemelerinin
tutuşmasıyla büyüyen alevler,
bitişiğinde yer alan binaya da sıçradı.
Binayı tahliye eden vatandaşların ihbarı
üzerine olay yerine 112 acil sağlık, polis
ve itfaiye ekipleri sevk edildi. İtfaiye
ekiplerinin yaklaşık 2 saatlik yoğun
çalışması sonucunda yangın kontrol
altına alındı. Henüz belirlenemeyen
sebepten dolayı çıkan yangınla ilgili
soruşturma başlatıldı. (İHA)

Yunuslar suçluya
göz açtırmıyor

İzmir Asayiş Şube Müdürlüğüne
bağlı Yunuslar olarak da bilinen
Motosikletli Polis Timleri Amirliği
ekipleri, huzur ve güven denetimleri
esnasında şüphe üzerine bir otomobili
durdurdu. Otomobilde yapılan
aramada yeşil reçeteye tabi 14 bin
sentetik ecza maddesi ele geçirildi.
Araç içerisinde bulunan D.D., A.B. ve
İ.A. polis ekiplerince gözaltına alındı.
Şüpheliler, emniyetteki işlemlerinin
arından adliyeye sevk edildi. (İHA)
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İnternet haber sitelerinin 
1 Nisan 2023’ten itibaren

resmi ilan yayımlama
hakkı elde etmesi sektöre

canlılık getirdi. Haber
sitelerinin geçtiğimiz yıl

yayımladığı ilan ve reklam
tutarı 1 milyar 130 milyon

liraya ulaştı

Cezmi 
Yeniay

Süleyman
Elban

İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı İZSU, Çamlı Barajı’nın çevresinde bulunan
altın madeninin suyu kirletip halkın sağlığını tehlikeye attığı iddialarına cevap verdi 

MEMDUH
GÜNEY 
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AK Parti Genel Başkan
Yardımcısı ve Cumhur İttifakı’nın
İzmir Büyükşehir Adayı Hamza
Dağ, beraberinde AK Parti İzmir
İl Başkanı Bilal Saygılı ve il
yönetim kurulu üyeleri ile birlikte,
Aliağa Belediye Başkanı Serkan
Acar’a hayırlı olsun ziyaretinde
bulundu. Samimi bir ortamda
gerçekleşen ziyarette Hamza Dağ,
Serkan Acar ve yönetimine yeni
dönemde başarılar diledi. Acar ise
Hamza Dağ ve beraberindekilere
ziyaretleri dolayısıyla teşekkür
etti. Dağ daha sonra belediye
binasını da gezerek belediye
çalışanları ile bir araya geldi.
Aliağa’dan Menemen’e geçen
Dağ ve AK Parti İzmir İl Başkanı
Bilal Saygılı, 31 Mart Yerel
seçimlerinin ardından Menemen
Belediye Başkanı Aydın
Pehlivan’ı da ziyaret etti. AK Parti
Menemen İlçe Başkanı Hakkı
Durmaz, AK Parti Çiğli Belediye
Başkan Adayı Murat Gökçekaya,
AK Parti il ve ilçe yöneticileri ve
belediye meclis üyelerinin
karşıladığı Hamza Dağ, Başkan
Pehlivan’ı Menemen’deki

başarısından dolayı tebrik etti. 
Dağ, seçim sonuçlarına ilişkin

yaptığı değerlendirmesinde
“Menemen’de partimizi memnun
eden bir sonuca ulaştık. Aydın
başkanımız burada bugüne kadar
yaptığı hizmetlerle,
Menemenlilerin desteğini aldı.
AK Parti olarak Menemen’de
ortaya konan hizmeti
desteklemeye devam edeceğiz.
Biz parti geleneği olarak

toplumumuzun hassasiyetlerinden
ve geleneklerinden geliyoruz. Bu
doğrultuda belediyecilik
anlayışımızı Menemen’de en
güzel şekilde yansıtmayı
sürdüreceğiz. Büyükşehirde de 1
milyon İzmirli bize hizmetkâr
olmamız için oy verdi. Görevi
almak nasip olmadı ama şimdi
görevimiz hizmet etmelerini
sağlamak” diye konuştu. AK Parti
İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı da

Menemen’de Aydın Pehlivan’ın
başarısından övgü dolu sözlerle
bahsetti. Saygılı, “Başkanımız
gece gündüz demeden
Menemen’e hizmet etmek için,
parti teşkilatımızla birlikte yoğun
bir mesai harcadı. 

Teşkilatımıza her zaman
destek oldu. Aydın başkanımıza
başarılar diliyorum. Hepimiz
yanındayız” ifadelerini kullandı.
Başkan Aydın Pehlivan ise her iki
isme de tebrikleri için teşekkür
etti. Pehlivan, şöyle konuştu;
“Partimiz, kurulduğu andan
itibaren milletimizin teveccühüne
sonuna kadar saygı duymuştur.
Menemenli hemşehrilerimiz, 3 yıl
boyunca yaptığımız çalışmaların
sonunda bizleri onurlandırdı.
Teveccühleriyle çalışmalarımızı
taçlandırdı. 

Türkçe şiirin öncüsü Yunus
Emre üstadın söylediği gibi
‘Kader gayrete aşıktır’. Biz de
gayretimizi, çalışma azmimizi 3
yıldır olduğu gibi önümüzdeki 5
yılda da Menemen’imiz için
göstermeye devam edeceğiz.”
(Haber Merkezi)

AK Parti Konak İlçe Başkanı
Mehmet Sait Başdaş, Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu’ya belediye meclis
toplantısında “Gerekirse borç
pankartını da asacağım” sözünü
yerine getirmesi için çağrıda
bulundu. Konak Belediye Meclisi
Nisan ayı toplantısının ikinci
oturumuna katılan AK Parti
Konak İlçe Başkanı Mehmet Sait
Başdaş, meclis toplantısında
yaşanan gelişmeleri değerlendirdi.
Başdaş, Başkan Mutlu’nun
belediye borçları ile ilgili yaptığı
pankart çıkışını hatırlatarak, “Bu
sözünü yerine getirmesini
bekliyoruz. Şeffaf olduğunu dile
getiriyorlarsa bu uygulama
yerinde olacaktır. Hiç durmayın o
pankartı asın!” dedi. Başdaş,
belediye meclisinde Mutlu’nun
şeffalığa vurgu yaptığının altını
çizerek, “Madem şeffaf

belediyecilik yapacaksınız o halde
meclis çatısı altında olanları da
şeffaf bir şekilde anlatın.
Gerçekleri saklayamazsınız. Biz
Konak AK Parti olarak Konak
halkına daima gerçekleri
duyuracağız” dedi. Başdaş,
mecliste Başkan Mutlu’nun

işçilerin maaşının ödenmesi ile
ilgili yaşadıkları sıkıntıyı
aktardığını ifade ederek, “İşçilerin
maaşının ödenmesi ile ilgili
formüle sendikanın destek
olmadığını söyledikten sonra sayın
Mutlu, bankacıların geldiğini
söyledi ve dışarı çıktı.

Döndüğünde de işçilerin maaşının
ödenmesi için kredi aldıklarını
aktardı. Ancak, bu kredi nereden
geldi, hangi koşullarla sağlandı,
herhangi bir açıklama yapmadı.
Sayın Mutlu’nun mesai saatleri
bitmişken ve belediye meclisi
sürerken dışarı çıkarak böyle bir
görüşme yapmasının amacı nedir?
Bu işçilere şirin görünmek için
yapılan bir şov muydu?” dedi.
Başdaş, işçilerin hak ettikleri
maaşlarının ödenmesi konusunda
işçiden yana olduklarını
vurgulayarak, “Emekçilerimizin
hak ettikleri maaşlarını
zamanında ve kayıpsız almaları
için üzerimize düşeni yapmaya
hazırız. Ancak, belediye meclisi
sürerken gelen bankacılara,
krediye doğrusu anlam
veremedik. Bu konu hakkında
açık olunmalı” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Hamza Dağ, 31 Mart Mahalli İdareler
Seçimlerinin ardından Cumhur İttifakı’nın kazandığı belediyeleri ziyaret etti 

“Hiç durma, o pankartı as Başkan!”

Bornova Belediyesi, Atatürkçü
Düşünce Derneği (ADD) Bornova
Şubesi ve Yeni Kuşak Köy Enstitülüleri
Derneği iş birliğiyle düzenlenen "Köy
Enstitüleri'nin 84. Kuruluş Yıldönümü
Etkinlikleri" dolu dolu bir programla
Bornova Belediyesi Kültür
Merkezi’nde gerçekleştirildi. Yeni
Kuşak Köy Enstitülüler Derneği
Mandolin Orkestrası konseri ile
başlayan program, Araştırmacı Yazar
Ahmet Gürel'in yapımcılığını üstlendiği
"Köy Enstitüleri Destanı" ile devam
etti. Anadolu Aşıklar Derneği'nin
düzenlediği Aşıklar Atışması
Bornovalılara duygusal anlar
yaşatırken,Umay Birdem Derneği Halk

Oyunları Ekibi, renkli gösterileriyle
izleyecilerden tam not aldı. Selda
Kesgi Dinç’in solistliğini yaptığı THM
Konseri ise izleyicilere Türk Halk
Müziği'nin güzelliklerini sunarak
geceyi taçlandırdı. 

Kayıtlı olduğu tek derneğin
Atatürkçü Düşünce Derneği olduğunu

söyleyen Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, “Ben CHP’nin Gençlik
Kollarında, Atatürkçü Düşünce
Derneğinde yetişmiş bir genç olarak
sizlere söz veriyorum: Sadece
etkinliklerle değil, Atatürkçü bir genç
olarak, Atatürkçülere nasıl hizmet
edilmesi gerekiyorsa, sizlerin
yetiştirdiği bir genç olarak üzerime ne
vazife düşüyorsa yapmaya sonuna
kadar hazırım. Aydınlık coğrafyamızda
Mustafa Kemal'in ilkeleri ve değerleri
asla solmayacak, Cumhuriyet asla
yıkılmayacak. Canlı, hareketli, inançlı,
gençler yetiştirmek için elimizden ne
geliyorsa fazlasını yapacağız” diye
konuştu. (Haber Merkezi
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DOĞRUSÖYLEYENİ
KAZIM

AK Parti
düğmeye
ne zaman
basacak!

Son yerel seçimlerde tabiri caizse
İzmir’de dibe vuran AK Parti’de bir iç
hesaplaşmanın varlığından söz ediliyor da
bunun emareleri bir türlü ortaya çıkmıyor.
Tabiri caizse birileri hala “kuyruğu dik
tutmanın” peşinde. “Kral çıplak”
diyebilecek babayiğitlerin sayısı bir elin
parmaklarını geçmiyor.

2014’te yerel seçimlerinde 7 ilçe
belediyesine sahip iktidar partisi, 2019’da 3
kayıpla 4 belediyeye düşerken, Menemen’i
“tombala” çeker gibi kura çekimi ile elde
etmişti. 20 gün önceki seçimlerde, bırakın
hedeflenen 15 belediyeyi almak, eldeki 5
belediyeden ancak biri kurtarılabildi. O da
yıllarca hizmete susamış, içine kapatılan
Menemen’e mal satarak da olsa altgeçit,
çocuk oyun köyü, kütüphane, pazaryeri gibi
yatırımları getiren bir belediye başkanı
sayesinde. Tabii hakkını teslim edelim
Aydın Başkan da ilçede çok seviliyor.

Bitmedi… Cumhurbaşkanı ve AK Parti
Genel Başkanı Sayın Recep Tayyip
Erdoğan’ın üzerine titrediği “kızım” dediği,
“Çemberli Efe” Saliha Özçınar Mutlu ile
Son Başbakan Sayın Binali Yıldırım’ın
adeta kamp kurduğu Bergama-Kınık
hattında tonton Başkan Sadık Doğruer’in
koltuklarını kaybetmeleri, sürprizlerin de
sürpriziydi. Kaybedilen bir diğer ilçe de
Bayındır’dı. 15 yıldır AK Parti ile CHP
arasında gidip-gelen “Çiçeğin
Başkenti”nde son gülen CHP oldu. İlçede
çok sevilen “Sarı Çocuk” diye anılan Uğur
Demirezen bile kendinden çok eminken bir
anda “kaybedenler kulübü”nün üyesi
oluverdi. Gelelim kazanılması muhtemel,
hatta yüzde doksan iken elden kaçırılan
ilçelere. Bunlara Buca, Çiğli, Karaburun,
Torbalı ve Menderes’i sayabiliriz.

Kısacası, AK Parti’nin İzmir’deki
durumu “Dimyata pirince giderken evdeki
bulgurdan olmak” deyimine tıpatıp uyuyor.
Peki tüm bu yaşananların bir muhasebesi
hiç yapılmayacak mı? “Kol kırılır, yen
içinde kalır” mı denilecek. Yaşanan
mağlubiyeti kabullenip de hesap verecek
birileri çıkmayacak mı? Elbette bunu
zaman içinde yaşayıp göreceğiz. Diyoruz
ama görebilecek miyiz o da meçhul.

Bu satırlarda ilk etapta AK Parti’ye
yüklendiğim yönünde bir kanaat oluşabilir.
Bu konuda kimseye bir diyeceğim olmaz.
Ancak, bir basın mensubu olarak, bundan
birkaç yıl önce, özel davetine birkaç
meslektaşım ile birlikte icabet ettiğim AK
Parti’nin İzmir Büyükşehir Adayı Sayın
Hamza Dağ ile sohbetimizde, iyi
hatırlıyorum, bugün yaşananların ayak
seslerinin duyulduğunu ortaya sermiştim.
Fakat kendilerinden o kadar emindiler ki,
konuşulanların bir kulaktan girip
diğerinden çıktığı bugün anlaşılıyor.

Ben bir gazeteciyim. Gördüklerim,
duyduklarım haberdir. Hele bir köşe yazarı
için yazılması gereken konulardır. Kimseye
ayar vermek, yönlendirmek diye bir
amacım da olamaz. Hele hele siyasetçilere.
Ancak, “Bak ben söylemiştim” modunda
da değilim. Siyasi partiler de tıpkı futbol
takımlarında olduğu gibi başarılı oldukları
durumlarda taraftar bulabilirler. Maalesef
ülkemiz, geçmişte şaşaalı dönemler yaşamış
ancak, bugün adı sanı duyulmayan
partilerle doludur.

Elbette birileri hata yapacak,
kaybedecek, birileri kazanacak.
Kaybedenlerin neden kaybettiklerinin
muhasebesini yapmaları, “Biz nerede hata
yaptık?” diye kendi içlerinde sorgulamaları
gerekiyor. Muhasebesini tutmayan, kar ve
zararını hesap etmeyen, her zaman
kaybetmeye mahkumdur ki, sanırım aklı
başında olan hiç kimse bu duruma düşmek
istemez. Kalın sağlıcakla…

kazimerkmen@gmail.com

“Cumhuriyet’e inançlı gençler yetiştireceğiz”

Ömer
Eşki

Mehmet
Sait

Başdaş

Dağ’danAliağave
Menemen’e tebrik!

Hamza
Dağ Aydın

Pehlivan
Bilal

Saygılı

Serkan
Acar
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egetelgraf.com’dan 
Memduh Güney’in haberi

Hafta başındaki kabine
toplantısının ardından öğretmen
atamalarıyla ilgili konuşan
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan’ın “Yakında bir miktar
atama yapacağız” söylemi atama
bekleyen öğretmen adaylarının
tepkisine neden oldu.
Cumhurbaşkanı
Erdoğan’ın ‘bir miktar
atama’ söyleminin
ardından konuşan Milli
Eğitim Bakanı Yusuf
Tekin sayı ve takvimin
belli olmadığını söyledi ve
“Hazine ve Maliye
Bakanımızla birlikte
çalışacağız” ifadelerini
kullandı. Son beş yıllık
dönemde atama için
başvuran 512 bin 199
öğretmenden sadece 160 bin 577
atamanın yapılmış olması son
yapılan açıklamaların da tepkiyle
karşılanmasına sebep oldu. Eğitim
İş İzmir 1’nolu Şube Başkanı Adem
Yıldırım, Cumhurbaşkanı
Erdoğan’ın ‘bir miktar atama’
söylemini enteresan bir söylem
olarak değerlendirdi. Yıldırım, “Bu
kullanılan ifade öğretmenlik
mesleğinin itibarını zedeleyen bir
ifade. Eylül ayında Milli Eğitim
Bakanı’nın açıklamasına göre eğitim
yılının ikinci döneminde atamalar
gerçekleştirilecekti. Nisan ayına
geldik 2024 eğitim yılı bitmek üzere
ne zaman atama gerçekleşeceği ya
da ne kadar atama yapılacağına dair
belirli bir durum yok” dedi.

Milli Eğitim Bakanı’nın daha
önce söylediği ’65 bin öğretmene
ihtiyacımız’ var açıklamasını
hatırlatan Yıldırım, “Kendisini
yalanlayan bir başka açıklaması
daha var o da 90 bin ücretli
öğretmenin olduğu. Demek ki
ihtiyacımız 65 bin değil. En az 90
bin açıklama yapılmalı ki ücretli

öğretmenlik adı altındaki
‘ücretli köleliğin’
sonlandırılması lazım.
İktidar mevcut koşullar
içerisinde eğitim
öğretimin en temel
ihtiyacı olan öğretmen
atamalarını ne yazık ki
çok önemsemiyor. Hem
kamuoyu baskısı hem de
seçim sonuçlarının
kaygısıyla üzerinde olan
direnci hafifletmeye
çalışıyor. Buradan

hareketle bir miktar
atama yapacağız
diyorlar. 2024 yılının
ortasına geldik ancak
mevcut iktidar personel
alımıyla bir yol
haritasına sahip değil.
Bunun en büyük etkeni
ekonomik koşullar
içerisinde bütçe yok.
Bütçe olmayınca
kadrolu öğretmen
çalıştırmak yerine
ücretli köleliğe devam
edeceğiz anlamı çıkıyor. Sadece
kamuoyunun baskını dindirmek
adına bir açıklama yapıldı.
Hepimiz bu süreci tecrübe
edeceğiz ve bu konu arap saçına

dönecek. Ara ara tekrar gündem
olacak bunun sonucunda yaz ayları
içerisinde ihtiyacın çok altında ‘bir
miktar’ öğretmen ataması
gerçekleşecek” ifadelerini kullandı.

Sendika olarak taleplerinin 90
bin atama olduğunu söyleyen
Hürriyet Eğitim Sen İzmir
İl Başkanı Adnan Sarısayın,
“Bir miktar yerine ihtiyaç
kadar atama yapılacak
denilebilirdi. Kur Korumalı
Mevduat için para
bulunuyor da öğrencinin
öğretmen ihtiyacına para
bulunamıyor. Öğretmen
atamaları aynı zamanda
eğitim ve öğretime verilen
değerin bir göstergesi
olacaktır. Her yere para
bulunuyor maalesef ihtiyaç
öğretmen atamasına para
bulunamıyor. Bu kabul edilebilir

bir davranış değil” dedi. 
Sarısayın, “Yapılacak

atama göstermelik
olmamalı ve ihtiyaç kadar
atamanın yapılmasını
bekliyoruz. Dağ fare
doğurmasın. Ayrıca 90 bin
öğretmen açığı ücretli
öğretmenlerle
karşılanmaya çalışılıyor.
Ücretli öğretmenler
haftalık 30 saat derse
girdiği zaman asgari
ücretin altında. Devlet

olmaya bu yakışmıyor. Devlet köle
çalıştırır gibi ücretli öğretmen
çalıştırması doğru değil. Bu
sistemin tamamen kaldırılması
lazım” ifadelerini kullandı. 

Daha önce 68 bin öğretmen
ataması sözü verildiğini ve
mülakatsız atama vaadini
hatırlatan Cumhuriyet Halk Partisi
İzmir Milletvekili Gökçe Gökçen
“Sözler unutuldu öğretmenlerden
‘bir miktar’ diye bahsediliyor”

dedi. Gökçen, “Keşke
cumhurbaşkanı ‘bir
miktar’ dediği insanları
bir dinlese. Birçok
öğretmenimiz her
atama haberinde eşine
dostuna sözlerin
tutulmadığını
anlatmaktan mutsuz.
Ortada bir başarısızlık
var ancak bu
hükümetin
başarısızlığı.
Erdoğan’ın kendi

vaatlerini ‘bir miktar’ hatırlamasını
bekliyoruz ve mülakatların
kaldırılmasını istiyoruz” dedi. Milli
Eğitim Bakanı’nın atamalar için
Hazine ve Maliye Bakanlığını
işaret etmesiyle ilgili olarak
“Devlet yönetiminde ve özellikle
de AK Parti’den partimize geçen
belediyelerde gördüğümüz gibi
şatafat ve israfa harcanan bir para
var” diyen Gökçen, “İktidar,
insanların kendi tarafında
örgütlenmesini, ona mecbur
olmasını bu ülkenin çocuklarının
iyi yetişmesinden daha önemli
görüyor. Bu anlayışı biz
değiştireceğiz. Eğitim bilimsel,
nitelikli ve ücretsiz olacak.
Öğretmenlerimiz mülakatsız
atanıp öğrencilerine kavuşacaklar”
ifadelerini kullandı. 

Çiftçinin heyecanla beklediği
Ödemiş Tarım, Hayvancılık
Makinaları, Teknolojileri ve Yem
Fuarı Ödemiş Ticaret Borsası Çok
Amaçlı Fuar Alanı’nında başladı. Türk
çiftçisinin son teknolojiyi yakalayarak
verimliliği artırabileceğini belirten Ak
Ziraat Genel Müdürü Gökhan Ayhan,
“Biz tarım alet ve ekipmanları
üretiyoruz. Avrupalı rakiplerimizle
yarışıyoruz. AR-GE’sine yatırım yapan
firmalarımız verimliliği yükseltecek
ürünleri piyasaya sunuyor.
Çiftçilerimizin girdi maliyetlerini
düşürerek üretim yapmalarını arzu
ediyoruz. Çiftçimizin ayağında

düzenlenen fuar bu yönüyle gayet
yararlı bir organizasyon” dedi. 
AKILLI TASMA

Yaklaşık 40 yıldır sektörde faaliyet
gösterdiklerini vurgulayan Kurtsan
Genel Müdürü Cem Kurt, “Süt sağma
makineleri, inek izleme ve sürü
yönetimi çözümleri, ahır ve çiftlik
sistemleri üretiyoruz. Akıllı tasmada
çok iddialıyız” ifadelerini kullandı. 

Süt sağımında çiftçilere robot
teknolojisini sunduklarını belirten Lely
Genel Müdürü Onur Bekler,
“Ürünlerimize büyük ilgi var. Fuar ilk
olmasının çok üzerinde bir

performans gösteriyor” diye konuştu.
Zinsan Koordinatörü Hatice Özer de,
“Zincir imalatımız var. Tarımsal
makina ve ekipman alanında
çalışmamız var. Fuardaki
traktörlerimiz ilgi görüyor. Ama
çiftçilerimizin traktör alabilmek için
uygun vadeli ve uygun faiz
koşullarında krediye ihtiyacı var”dedi. 

Bademli Fidancılık Tarımsal
Kalkınma Kooperatifi Başkanı Hurşit
Nallı ise şunları kaydetti, “Düzenlenen
ilk fuarın çok değerli olduğunu
bilincindeyim. Bizim marka değerimizi
artıracak bu fuarın çok başarılı
geçeceğine inanıyorum” diye konuştu.
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Gönül rahatlığıyla 
teleferik keyfi sür

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin Avrupa
Birliği (AB) standartlarında hizmet
sunduğu Balçova’daki Teleferik Tesisi için
5 Şubat 2024’te başlatılan bakım
çalışmaları tamamlandı.  2015 yılında
yenilenerek hizmete alınan tesiste titiz bir
süreç yürütüldü. Ayrıca Türk Mühendis ve
Mimar Odaları Birliği (TMMOB) Elektrik
Mühendisleri Odası İzmir Şubesi ile
TMMOB Makina Mühendisleri Odası Bursa
Şubesi’ne tesisin yıllık periyodik
kontrollerinin yapılması ve raporlanması
için davet gönderildi. Faaliyette olduğu
dönemlerde günde yaklaşık 2 bin 500
kişinin ziyaret ettiği tesislerde İzmirliler
gönül rahatlığıyla Körfez ve kentin
manzarasını keşfetmeye devam edecek.

Başkan Türkmen’e 
TEBRİK ZİYARETİ

“Köy Enstitüleri 
aydınlık demek”

Karabağlar Belediye Başkanı Helil
Kınay, Eğit-Der Köy Enstitüleri’nin 84.
kuruluş yıldönümü etkinliğine katıldı.
Etkinlikte söz alan Başkan Kınay, “Özgür
olmanın ve haklara sahip çıkmanın en
büyük güç olduğu Türkiye Cumhuriyeti’nin
bir hukuk devleti olduğunu ve halkıyla
beraber eşitlik çerçevesi içinde
devrimleriyle beraber Cumhuriyet’in bir
parçası olarak 100 yıl önce açılan yolun
içerisinde her bir vatandaşın eşit olduğu,
kimsenin öteki olmadığı, değerli olduğu ve
bu değeri cumhuriyetin değerlerine
katarak ülke için, vatan için, bu topraklar
içerisindeki herkes için bir fırsat eşitliği
yaratan Köy Enstitüleri benim için aydınlık
demek, eşitlik demek, özgürlük demek,
laiklik demek” ifadelerini kullandı.

Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay

Mehmet
Türkmen
Mehmet
Türkmen

Musa
Sarı

Kemalpaşa Kaymakamı Musa Sarı ve
beraberindeki heyet, 31 Mart Mahalli
İdareler Seçimlerinde Kemalpaşa
Belediye Başkanlığı’nı kazanan Belediye
Başkanı Mehmet Türkmen’e tebrik
ziyaretinde bulundu. Ziyarette Kemalpaşa
Cumhuriyet Başsavcısı Bahadır Bilen, İlçe
Emniyet Müdürü Salih Şen, İlçe Jandarma
Komutanı Jandarma Binbaşı Halil Yaşar
Güzel ve Kurum Müdürleri de yer aldı.
Kaymakam Sarı ve beraberindeki heyeti,
belediye kapısında karşılayan Başkan
Türkmen, ziyaretlerinden dolayı
kendilerine teşekkür etti. Kaymakam
Sarı ve beraberindeki heyet belediye
başkanlığına seçilen Mehmet
Türkmen’e görevinde başarılar diledi.

“HER YERE PARA VAR
öğretmene niye yok!”

egetelgraf.com’dan 
Memduh Güney’in haberi

Hafta başındaki kabine
toplantısının ardından öğretmen
atamalarıyla ilgili konuşan
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan’ın “Yakında bir miktar
atama yapacağız” söylemi atama
bekleyen öğretmen adaylarının
tepkisine neden oldu.
Cumhurbaşkanı
Erdoğan’ın ‘bir miktar
atama’ söyleminin
ardından konuşan Milli
Eğitim Bakanı Yusuf
Tekin sayı ve takvimin
belli olmadığını söyledi ve
“Hazine ve Maliye
Bakanımızla birlikte
çalışacağız” ifadelerini
kullandı. Son beş yıllık
dönemde atama için
başvuran 512 bin 199
öğretmenden sadece 160 bin 577
atamanın yapılmış olması son
yapılan açıklamaların da tepkiyle
karşılanmasına sebep oldu. Eğitim
İş İzmir 1’nolu Şube Başkanı Adem
Yıldırım, Cumhurbaşkanı
Erdoğan’ın ‘bir miktar atama’
söylemini enteresan bir söylem
olarak değerlendirdi. Yıldırım, “Bu
kullanılan ifade öğretmenlik
mesleğinin itibarını zedeleyen bir
ifade. Eylül ayında Milli Eğitim
Bakanı’nın açıklamasına göre eğitim
yılının ikinci döneminde atamalar
gerçekleştirilecekti. Nisan ayına
geldik 2024 eğitim yılı bitmek üzere
ne zaman atama gerçekleşeceği ya
da ne kadar atama yapılacağına dair
belirli bir durum yok” dedi.

Milli Eğitim Bakanı’nın daha
önce söylediği ’65 bin öğretmene
ihtiyacımız’ var açıklamasını
hatırlatan Yıldırım, “Kendisini
yalanlayan bir başka açıklaması
daha var o da 90 bin ücretli
öğretmenin olduğu. Demek ki
ihtiyacımız 65 bin değil. En az 90
bin açıklama yapılmalı ki ücretli

öğretmenlik adı altındaki
‘ücretli köleliğin’
sonlandırılması lazım.
İktidar mevcut koşullar
içerisinde eğitim
öğretimin en temel
ihtiyacı olan öğretmen
atamalarını ne yazık ki
çok önemsemiyor. Hem
kamuoyu baskısı hem de
seçim sonuçlarının
kaygısıyla üzerinde olan
direnci hafifletmeye
çalışıyor. Buradan

hareketle bir miktar
atama yapacağız
diyorlar. 2024 yılının
ortasına geldik ancak
mevcut iktidar personel
alımıyla bir yol
haritasına sahip değil.
Bunun en büyük etkeni
ekonomik koşullar
içerisinde bütçe yok.
Bütçe olmayınca
kadrolu öğretmen
çalıştırmak yerine
ücretli köleliğe devam
edeceğiz anlamı çıkıyor. Sadece
kamuoyunun baskını dindirmek
adına bir açıklama yapıldı.
Hepimiz bu süreci tecrübe
edeceğiz ve bu konu arap saçına

dönecek. Ara ara tekrar gündem
olacak bunun sonucunda yaz ayları
içerisinde ihtiyacın çok altında ‘bir
miktar’ öğretmen ataması
gerçekleşecek” ifadelerini kullandı.

Sendika olarak taleplerinin 90
bin atama olduğunu söyleyen
Hürriyet Eğitim Sen İzmir
İl Başkanı Adnan Sarısayın,
“Bir miktar yerine ihtiyaç
kadar atama yapılacak
denilebilirdi. Kur Korumalı
Mevduat için para
bulunuyor da öğrencinin
öğretmen ihtiyacına para
bulunamıyor. Öğretmen
atamaları aynı zamanda
eğitim ve öğretime verilen
değerin bir göstergesi
olacaktır. Her yere para
bulunuyor maalesef ihtiyaç
öğretmen atamasına para
bulunamıyor. Bu kabul edilebilir

bir davranış değil” dedi. 
Sarısayın, “Yapılacak

atama göstermelik
olmamalı ve ihtiyaç kadar
atamanın yapılmasını
bekliyoruz. Dağ fare
doğurmasın. Ayrıca 90 bin
öğretmen açığı ücretli
öğretmenlerle
karşılanmaya çalışılıyor.
Ücretli öğretmenler
haftalık 30 saat derse
girdiği zaman asgari
ücretin altında. Devlet

olmaya bu yakışmıyor. Devlet köle
çalıştırır gibi ücretli öğretmen
çalıştırması doğru değil. Bu
sistemin tamamen kaldırılması
lazım” ifadelerini kullandı. 

Daha önce 68 bin öğretmen
ataması sözü verildiğini ve
mülakatsız atama vaadini
hatırlatan Cumhuriyet Halk Partisi
İzmir Milletvekili Gökçe Gökçen
“Sözler unutuldu öğretmenlerden
‘bir miktar’ diye bahsediliyor”

dedi. Gökçen, “Keşke
cumhurbaşkanı ‘bir
miktar’ dediği insanları
bir dinlese. Birçok
öğretmenimiz her
atama haberinde eşine
dostuna sözlerin
tutulmadığını
anlatmaktan mutsuz.
Ortada bir başarısızlık
var ancak bu
hükümetin
başarısızlığı.
Erdoğan’ın kendi

vaatlerini ‘bir miktar’ hatırlamasını
bekliyoruz ve mülakatların
kaldırılmasını istiyoruz” dedi. Milli
Eğitim Bakanı’nın atamalar için
Hazine ve Maliye Bakanlığını
işaret etmesiyle ilgili olarak
“Devlet yönetiminde ve özellikle
de AK Parti’den partimize geçen
belediyelerde gördüğümüz gibi
şatafat ve israfa harcanan bir para
var” diyen Gökçen, “İktidar,
insanların kendi tarafında
örgütlenmesini, ona mecbur
olmasını bu ülkenin çocuklarının
iyi yetişmesinden daha önemli
görüyor. Bu anlayışı biz
değiştireceğiz. Eğitim bilimsel,
nitelikli ve ücretsiz olacak.
Öğretmenlerimiz mülakatsız
atanıp öğrencilerine kavuşacaklar”
ifadelerini kullandı. 

“HER YERE PARA VAR
öğretmene niye yok!”

Adem Yıldırım

Gökçe Gökçen

Adnan Sarısayın

MEMDUH
GÜNEY 

EĞİTİM SENDİKALARI “BİR MİKTAR ATAMA” SÖZLERİNE TEPKİ GÖSTERDİ

Karşıyaka’nın En Güzel Balkon Bahçesi seçilecek
Karşıyaka Belediyesi tarafından

22’nci kez düzenlenecek ‘En Güzel
Balkon Bahçe Yarışması’nın
başvuruları 22 Nisan Pazartesi günü
başlıyor. Ödüllü yarışmaya katılım
çağrısı yapan Belediye Başkanı B.
Yıldız Ünsal “Yaşam alanlarını
güzelleştirerek kentimize değer
katan Karşıyakalıların örnek olması
gerektiğine inanıyor, herkesi bu
renkli yarışmaya katılmaya davet
ediyoruz” dedi. Kent yaşamında yeşil
dokunun önemine dikkat çekmeyi ve
vatandaşları çevre düzenlemesine
teşvik etmeyi amaçlayan Karşıyaka
Belediyesi, geleneksel hale getirdiği
‘En Güzel Balkon Bahçe Yarışması’nı
bu yıl 22’inci kez gerçekleştirecek.

‘En Güzel Balkon’, ‘En Güzel Bahçe’
ve ‘En Güzel Apartman Bahçesi’
olmak üzere üç ayrı kategoride
yapılacak yarışmaya katılmak
isteyenler, 22 Nisan-5 Mayıs tarihleri
arasında 444 1 575 numaralı
telefondan başvuruda bulunabilecek.
Başkan Ünsal “Karşıyaka insanının
çevresine olan saygı ve sevgisini
yansıtan bu organizasyon, aynı
zamanda duyarlı yurttaşlarımıza bir
teşekkür niteliği taşıyor.
Yarışmamızla yaşam alanlarını
yeşillendiren ve güzelleştiren
Karşıyakalıları ödüllendirecek ve
örnek göstereceğiz. Herkesi bu güzel
heyecana ortak olmaya davet
ediyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

B. Yıldız
Ünsal

ZİYARETÇİLERİN İLGİSİ TARIM TEKNOLOJİLERİNE

NİHAT
AK

ÖZELÖZEL
HABERHABER
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SEFERİHİSAR SIĞACIK’TA YAT LİMANINA KAPASİTE ARTIŞI PROTESTO EDİLDİ 

Ulaştırma ve Alt Yapı
Bakanlığı’nın 40 milyon TL’lik
yatırımla, Sığacık Körfezi’nde
bulunan marinanın kapasitesini
artırmaya yönelik olarak
hazırlanan projeye tepkiler,
büyüyerek devam ediyor.
Seferihisar Belediye Başkanı
İsmail Yetişkin’in çağrısıyla
marina önünde düzenlenen
eyleme Seferihisar Belediye
Meclis üyelerinin yanı sıra,
Seferihisar Kent Konseyi, Emekli
SEN 2017, Çağdaş Seferihisar
Derneği, Akarcalılar Derneği,
Demokrasi Platformu, TEMAD,
Türkiye Astsubaylılar Derneği,
Seferihisar Halk Evleri Şubesi,
Alevi Kültür Derneği, Seferihisar
Çağdaş Kadın Platformu, Çağdaş
Yaşamı Destekleme Derneği
katıldı. Seferihisar Belediye
Başkanı İsmail Yetişkin, burada
yaptığı açıklamada, marina
yapımının başında verilen
vaatlerin yerine getirilmediğini
belirterek, “Marina yapılırken
verilen sözler arasında;
‘Seferihisar halkına, Sığacık
halkına katkılar sağlayacağı,
otellerin devamlı çalışacağı’ vardı.
Gördük ki burası sadece zengin
kişilerin gelip yatlarını
bağladıkları otopark gibi
kullandıkları bir alan haline

geldi” dedi. “Gerekirse bu işin
başında yatıp nöbet tutmaya
hazırım” diyerek kapasite
artırımına karşı kararlılığını dile
getiren Yetişkin, şunları söyledi:
“2022 senesinde engel
olduğumuz marinanın kapasite
genişletilmesini, şimdi yine ÇED
raporunda yaptıkları
kurnazlıklarla önümüze
getirdiler. Ulaştırma Bakanlığı,
deniz ve kara toplam 67 dönüm
alanda, 40 milyon liralık yatırım

ile marinayı genişletmek istiyor.
Sonra kalanların sayısı yine
artacak. Gelecekler yine
genişlememiz lazım ihtiyaç var
diyecekler. Bu ihtiyacın sonu yok
ama doğanın sonu var.”

Başkan Yetişkin, şöyle devam
etti: “Biz bu zihniyeti
Akbelen’den, Soma’dan,
Efemçukuru’ndan biliyoruz. Bu
zihniyet rant zihniyeti. Madem
vatandaşın ihtiyacını bu kadar
düşünüyorsunuz, yüzbinlerce

insan Girlen’de bir tane oturacak
bank bulamıyor. Bize de
yaptırtmıyorsunuz. Girlen’i yapın.
Oradaki vatandaşın ihtiyacı
ihtiyaç değil mi? Ya da yıllardır
balıkçı barınağına ihtiyacımız var.
Onu yapın. ÇED raporunda
kendileri söylemişler. Projenin
ekonomik ömrü 25 yıl. 25 yıl için
bu denizi, doğayı, denizde
yaşayan canlıları yok etmeye
değer mi? 

Buradan başta Ulaştırma
Bakanlığı olmak üzere tüm
bakanlıklara sesleniyorum.
Derdiniz ihtiyaç ise bizde ihtiyaç
çok. Buyurun gelin önce onları
çözelim. Doğada bir yeri bozdun
mu, doğa senden intikamını yüz
misli alır. Bugün burası
genişleyince ne olacak? Denizin
kalitesi düşecek. Balık artık eski
balık olmayacak. Yerel hiçbir
şeyimiz kalmayacak. Artık ne
Girlen’den çıkan küçük balıkçılar
olacak ne de tezgah açan
köylüler. Bir kez daha
söylüyorum. Sığacık Körfezi
halkındır, balıklarındır,
balıkçılarındır. Her ne olursa
olsun rant uğruna talan
edilmesine izin vermeyeceğiz.
Mücadelemize 2022 yılında
kaldığımız yerden devam
edeceğiz.” (Haber Merkezi)

Çelik gazetecilerle buluştu
Bergama Belediye Başkanı Dr.

Tanju Çelik, bölgedeki tüm yerel
gazeteci, radyo ve sosyal medya
hesaplarının yöneticileriyle
buluştu ve Bergama’nın
geleceğine dair değerlendirmeler
yapıldı. Başkan Çelik,
belediyenin borçlarının halen
hesaplandığını şirketler hariç 473
milyon TL borcunun
bulunduğunu belirtti. Çelik;
“Bergama Belediyesi’nin 31 Mart
tarihi itibarıyla 441 milyon 988

bin TL yapılandırılmış borcu
bulunuyor. Ciddi bir borç
yüküyle belediyeyi devraldık.
Bergama için projelerimizi
ortaya koyduk, yarım kalan tüm
projelerin de takipçisi olacağız ve
hizmetlerimizi her geçen yıl
artırmayı hedefliyoruz.
UNESCO Dünya Miras
Listesi’nde olan tarihi kentimizi,
kültürel mirasımızı koruyarak
gelecek nesillere aktarılmasını
çok önemsiyoruz” dedi. 

“Rant uğruna talana 
izin vermeyeceğiz” 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Mimar
Ferdi Zeyrek’in başkanlığında MASKİ Genel
Müdürlüğünün Olağanüstü Genel Kurulu
gerçekleştirildi. MASKİ’nin Olağanüstü Genel
Kurulunda görüşülen ilk 2 ton su 1 lira ve
diğer kademelerde suya yüzde 30 indirim ile
kartlı sayaç zorunluluğunun kaldırılması
Meclis’ten oybirliği ile geçti.  1 Mayıs tarihi
itibarıyla yürürlüğe girecek olan yeni
uygulama ile Zeyrek seçim sürecinde
Manisalılara verdiği sözü tuttu. Zeyrek,
“Bugün, halkımızın aile ekonomisine önemi
bir katkı sağlayacak olan ilk 2 ton su 1 TL
sözümüzü yerine getirecek olmanın
mutluluğunu yaşıyorum" dedi. Manisa’da
kartlı sayaç zorunluluğu da kaldırıldı.

CHP’li başkan sözünü tuttu 
Manisa'da ilk 2 ton su 1 TL

Denizli Büyükşehir Belediyesi bir kısmı
lüks olan ihtiyaç fazlası 45 adet kiralık
aracını 15 Temmuz Delikliçınar Şehitler
Meydanı’nda sergiledi. Denizli Büyükşehir
Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu ve
Genel Sekreter Bülent Bozbaş,
vatandaşların karşısına çıkarak yapılan
israfı gözler önüne serdi. Araçları geri
göndererek aylık 1 Milyon 214 bin 962 TL
tasarruf sağlayacaklarını, personel ve yakıt
maliyeti ile birlikte bunun kat kat fazlası
tasarruf olacağını belirten Başkan
Çavuşoğlu, “Denizli Büyükşehir Belediyesi
artık şatafatın olmadığı, gereksiz
harcamanın yapılmadığı bir belediye olacak”
dedi. (İHA)

“Denizli’de artık şatafat da 
gereksiz harcama da yok”

Türköz muhtarlara 
üstün başarı diledi

31 Mart yerel seçimlerinde Foça’ya
bağlı 16 mahallesinde seçimi kazanarak
göreve başlayan muhtarlar Kaymakamı
Mehmet Türköz ile yeni dönem için ilk kez
bir araya geldi. İlçe merkez ve dış
mahalleler adına öneri ve görüşlerin
alındığı toplantıda Kaymakam Türköz,
muhtarların talep ve önerilerini dinledi,
birlik ve beraberlik mesajı verdi. Türköz,
mazbatalarını alarak görevlerine başlayan
mahalle muhtarlarına, vatandaşlarımızla
bir olmanın, onların yanında olmanın
önemini vurgulayarak, birlik, beraberlik
ve uyum içerisinde çalışmalarını temenni
etti. Yeni muhtarlara görevleri süresince
başarılar diledi. (Haber Merkezi)

TURİZM HAFTASI 
Ayvalık’ta kutlandı

Cunda Mesleki ve Teknik Anadolu Lis-
esi bünyesindeki Cunda Uygulama
Oteli’nde düzenlenen etkinlikle; Ayvalık
Kaymakamı Hasan Yaman, Belediye
Başkanı Mesut Ergin, daire amirleri, sivil
toplum kuruluşlarıyla siyasi partilerin
temsilcileri ve kalabalık bir vatandaş
topluluğu hazır bulundu. Saygı duruşu ve
İstiklal Marşı’nın bir ağızdan
seslendirilmesiyle başlayan etkinlikte
konuşan Cunda Mesleki ve Teknik
Anadolu Lisesi Müdürü Abdülaziz Yük,
“Her daim saygı ve şükranla andığımız
Cumhuriyetimizin kurucusu Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’ün bize emanet
ettiği ülkemiz, sahip olduğu coğrafi ve
tarihi güzelliklerle her dönem gezgin-
lerin uğrak yeri olmuştur” dedi.

MUHTARLARLA
Görkem’li buluşma

Buca Belediye Başkanı Görkem
Duman, mahalle muhtarları ile ilk
toplantısını yaptı. Buca Belediyesi
Mevlana Tesisleri’ndeki Neva Kafe’de
gerçekleşen tanışma toplantısı büyük
katılımla gerçekleşti. Göreve başlayan
tüm muhtarlara başarılar dileyen Duman,
halkla iç içe bir yönetim anlayışı
çerçevesinde muhtarlarla yapacakları iş
birliğine büyük önem verdiklerini söyledi.
Başkan Duman, şunları söyledi: “Bir anda
her şeyi değiştiremeyiz. Ancak biz bunu
iletişimle, ortak dille başaracağız. Çünkü
sizler de yaşadığınız mahalleye hizmet
için yola çıktınız. Bizler birlikteliğimizi
güçlendirerek artıracağız.”

Ferdi
Zeyrek

Bülent Nuri
ÇavuşoğluBülent

Bozbaş

Tanju 
Çelik

İsmail
Yetişkin

Görkem
Duman
Görkem
Duman

Görkem
Duman
Görkem
Duman
Görkem
Duman



SAYFA  07 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

20 Nisan 2024 Cumartesi 7YEREL YÖNETİMLER Editör: Kazım Erkmen Tasarım: Sedat Araz

Belediye Fen İşleri, Park ve Bahçeler ile Temizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri
gece-gündüz demedi tarihi Basmane bölgesinde bakım çalışması gerçekleştirdi

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, sorun ve ihtiyaçları yerinde tespit
edip gereken çalışmaları yapmak için mahalle ziyaretlerine devam ediyor

Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu’nun talimatıyla Konak
Belediyesi Fen İşleri, Park ve
Bahçeler ile Temizlik İşleri
Müdürlükleri, Basmane’de temizlik
ve bakım çalışması başlattı. Art arda
sahaya çıkan ekipler, Anafartalar
Caddesi ve civarındaki çalışmaları,
gece ve gündüz olarak her gün iki ayrı
gruba bölerek 24 saatlik dilimlerle
gerçekleştirdi. Cadde ve sokaklarda
yol ve kaldırım onarımları, Altınpark
Arkeolojik Kazı Alanı dahil park, boş
arazi ve kaldırımlarda kuru ot
temizliği ve bakım yapılırken
Basmane’nin tarihi Anafartalar
Caddesi boyunca detaylı temizlik
yapıldı. 

TARİHİ BAHAR TEMİZLİĞİ
Basmane bölgesinde ilk olarak

Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekipleri
sahaya indi. Ekipler öncelikle üzeri
otlarla kaplanan Altınpark Arkeolojik
Kazı Alanında yaptıkları hassas
çalışmayla alana zarar vermeden
kalıntıların yeniden görünür olmasını
sağladı. Ardından Tarihi Altınpark
Kıraathanesi civarından başlayarak
Anafartalar Caddesi ve caddeye
bağlanan sokaklar kuru otlardan

arındırıldı. Bölgedeki parklarda da
bakım, onarım, kosa ve temizlik
çalışması yapıldı. 

EKİPLER GECE GÜNDÜZ 
Gündüz saatlerinde yaya ve araç

trafiğinin en yoğun işlediği
bölgelerden olan Basmane’de
özellikle de Anafartalar Caddesi
üzerindeki çalışmalar gece saatlerinde
gerçekleştirildi. Konak Belediyesi’nin
Temizlik İşleri Müdürlüğüne bağlı

ekipler tarafından gece mesaisi
kapsamında, tüm cadde boydan boya
süpürüldü ve yıkandı. Bölgedeki çöp
konteynırları deterjanlı sularla
yıkanarak dezenfekte edildi. Çöp
toplama işlemlerinin yanı sıra görüntü
kirliliği yaratan ve halk sağlığını tehdit
eden molozlar da kaldırıldı. 

ESNAF DOSTU ÇALIŞMA
Konak Belediyesi Fen İşleri

Müdürlüğü’ne bağlı ekipler de gece

gündüz Basmane’deydi. Bir süre
önce yapılmış olan kanal
çalışmasının ardından kilit taşlı
cadde üzerinde oluşan göçük ve
tümsekler birer birer onarıldı. Kırık
kaldırım taşları ve yoldaki deforme
olmuş taşlar yenileriyle değiştirildi.
Trafiğin aksamaması ve Basmane
esnafının mağduriyet yaşamaması
adına çalışmalar gece saatlerinde
yapılmaya devam edecek.
(Haber Merkezi)

Başkanın talimatıyla
Konak pırıl pırıl oldu

Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki Naldöken Mahallesi ziyaretine
kapalı pazaryeri ile başladı. Pazar
esnafı ile görüşen Başkan Eşki’ye
ilgili başkan yardımcısı ve birim
müdürleri eşlik etti. Pazaryerindeki
eksik ve ihtiyaçları tespit eden Eşki,
daha sonra Naldöken Taziye Evi
Kültür ve Dayanışma Derneği’ne
geçti. Mahalle Muhtarı Cemil Buz,

Dernek Başkanı
Yusuf Aktaş ve
vatandaşların görüş
ve önerilerini alan
Başkan Ömer Eşki,
tespit edilen
eksiklerin en kısa
sürede giderileceğini
ifade etti. Daha güçlü
bir Bornova için yola
çıktıklarını söyleyen
Başkan Ömer Eşki,
“Naldöken’de çeşitli
incelemerde bulunduk. Pazar yeri ile
ilgili eksikleri tespit ettik. Gereken
çalışmalara en kısa sürede
başlayacağız. Mevcut futbol sahasını
bakımdan geçirerek daha işler hale
getireceğiz. Bölgedeki çocuklar ve

gençlerin kötü
alışkanlıklardan uzak
durabilmeleri adına bu
tesisten en verimli
şekilde yararlanmalarını
sağlayacağız. Aynı
şekilde Taziye Evi
Kültür ve Dayanışma
Derneği binasının
ihtiyaçlarını da
karşılayacağız.
Çalışmalarımızda
muhtarlarımız, sivil

toplum kuruluşlarımız ve
vatandaşlarımızla birlikte hareket
ediyoruz. Bornova’nın her köşesine
dokunarak yaşam kalitesini
yükseltmek istiyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Sahil yolu projesi 
yoğun ilgi görüyor

“Bornova’nın her köşesinde
yaşam kalitesi yükselecek”

Aydın Büyükşehir Belediyesi'nin
Kuşadası'nda hayata geçirdiği sahil
projesi, yerel halk ve bisiklet
tutkunları tarafından büyük ilgi
görüyor. Setur Marina’dan başlayan
bisiklet yolu kullanıcılarından tam
not alıyor. Bisiklet sürücüleri,
özgürce pedal çevirdikleri
Kuşadası'nın sahil bandı boyunca
yolun uzatılmasını ve sahil siteleri
ile birleştirilerek Güzelçamlı'daki
Milli Park ile birleştirilmesini
istediklerini ifade ediyor. Aydın
Büyükşehir Belediyesi tarafından
yapılacak benzer yolların bölgeyi
daha da cazip hale getireceğini
belirten Kuşadalılar, Başkan Özlem
Çerçioğlu'na bu projeden ötürü
teşekkür ediyor. Kuşadalılar Özlem
Çerçioğlu’na teşekkür ederek, “Yaz
trafiğinde bisiklete binmek bize
biraz tehlike oluşturuyordu, marina
bölgesinden başlayan bisiklet
yolları ile artık daha güvende
olacağız. Hayalimiz bisiklet
yollarının birleştirilmesi ve pedal
çevirerek Milli Park’a kadar
gidebilmek" diye konuştu. (İHA)

Menderes Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü’nün
sürdürdüğü çalışmalar kapsamında 14-20 Nisan Şehitler
Haftası dolayısıyla etkinlik düzenlendi. Etkinliğe şehit aileleri
ve gaziler başta olmak üzere vatandaşlar yoğun katılım
gösterdi. Etkinlik öncesi Menderes Belediye Başkanı İlkay
Çiçek, ilçede ki şehitlikleri ziyaret etti. Ardından ilçe meydanı
önünde gerçekleşen etkinlikte Mevlid-i Şerif okutulup, pilav
hayrı yapıldı. Şehit aileleriyle bir araya gelen Menderes
Belediye Başkanı İlkay Çiçek, “Şehitler Haftası kapsamında
ilçemizde ki şehitliklerimizi ziyaret ettik ardından ilçe
meydanımızda Mevlid-i Şerif okutup, pilav hayrında
bulunduk. Başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah
arkadaşları olmak üzere bu vatan uğruna canını hiçe sayan
tüm şehitlerimizi minnet ve rahmetle, gazilerimizi de
şükranla anıyorum” dedi.

Menderes’te şehitler 
dualarla yad edildi

Tüm Yerel-Sen İzmir 2 Nolu Şube Başkanı Ali Balık ve
yönetim kurulu üyeleri Foça Belediye Başkanı Saniye
Bora Fıçı’yı ziyaret ederek çalışmalarında başarı diledi.
Başkan Fıçı’yı kutlayan Balık, “Sayın Başkanın Foça’ya
birçok proje kazandıracağına inanıyoruz. Yeni dönemde
Foça’nın daha da güzelleşeceğine ve gelişeceğine
inanıyoruz. Kendisine bu görevinde başarılar diliyor, her
zaman Foçalı emekçilerin yanında olacağımızı
bildiriyoruz” dedi. Başkan Fıçı ise, ‘‘Foça’yı hep birlikte
kalkındırmak için elimizden geleni yapacağız. Bu konuda
tüm sivil toplum kuruluşlarımızla dayanışma içinde
olacağız’’ diye konuştu. Şube Başkanı Ali Balık ve Yönetim
Kurulu Üyeleri, Belediye Başkanı Fıçı’ya; Ressam Ahmet
Ziya Akbulut’un ‘‘Türk Ordusunun İzmir’e Girişi’’
tablosunu hediye etti. (Haber Merkezi)

Foça’ya tarihi tablo ile
“hayırlı olsun” ziyareti

Seferihisar’a sakız
fidanları dikildi 
Seferihisar Belediyesi Tarımsal Hizmetler
Müdürlüğü tarafından, Gödence Köyü’nde
bulunan 30 dönümlük dikim sahasına 50
adet sakız ağacı dikimi gerçekleştirdi.
Dikimi gerçekleştirilecek sakız ağacı sayısı,
sonbahar aylarında 400 adede ulaşacak.
Erkek ve dişi olarak ayrılan ağaçların erkek
cinsinden yaklaşık 300-500 gram sakız
toplanarak ilaç, kozmetik, boya ve gıda
sanayisinde kullanılıyor. Seferihisar
Belediye Başkanı İsmail Yetişkin, “Bu
çalışmayla maksadımız, Seferihisar
tarımının geçmişteki çeşitliliğine yeniden
kavuşmasını sağlamak ve bölgemizin doğal
yaşam döngüsünün bozulmasının önüne
geçmektir” dedi.

KUŞADASI’NDA 
kıyılar tertemiz
48. Turizm Haftası etkinlikleri kapsamında
Kuşadası Belediyesi ile Kuşadası Şehit Kaya
Aldoğan Anadolu Lisesi iş birliğinde kıyı
temizliği etkinliği yapıldı. Kuşadası
Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri
ve Şehit Kaya Aldoğan Anadolu Lisesi
öğrencileri ile Gezi İnceleme ve Turizm
Kulübü öğrencilerinin katıldığı etkinlikte,
Setur Marina yanında bulunan Engelsiz
Plaj’dan başlayarak, Atatürk Meydanı’na
kadar olan alanda duyarsız kişiler tarafından
kıyıya ve kayalıklara atılan çöpler toplandı.
Toplanan çöp ve atıklar türlerine göre
sınıflandırıldıktan sonra geri dönüşüm
işlemine tabi tutulması için Kuşadası
Belediyesi yetkililerine teslim edildi.

“Ayrım yapmadan 
hizmet vereceğiz”
Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Akın göreve geldiği günden bu
yana sabahın erken saatlerinden gece
geç saatlere kadar aralıksız çalışıyor. 20
ilçeyi birbirinden ayırmadan hizmet
etmeye devam edeceklerini vurgulayan
Başkan Akın, tarımdan turizme,
sanayiden eğitime kadar Balıkesir’i
ulusal ve uluslararası boyutta bir marka
haline getireceklerini ifade etti. Daire
başkanlıklarının da bu konuda hassas
davranmaları gerektiğini belirten Başkan
Akın, ‘Tüm çalışmaları yakından takip
edeceğim, gece gündüz Balıkesir’imiz
için hep birlikte çalışacağız. Balıkesir
kazanacak” dedi. (İHA)
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Mutahhar Şerif Başoğlu’nun İmralı’da
gerçek bir mucizeye dönüştürdüğü ıslah
programının, ülkedeki diğer

cezaevlerine de yansıması çok gecikmez.
Ülkedeki birçok cezaevi, suçun ıslahı ve
suçlunun tedavisi tamamlandıktan sonra
topluma yeniden kazandırılması üstüne kurulan
yeni sistemi uygulayarak, insanı yücelten bu
yeni anlayışla çiçeklenmeye başlar.

Cumhuriyetçi genç devlet, 1933 yılında yaralı
ya da eksik kaldığımızı düşündüğü her alanda
büyük bir  reform hareketine başladığı zaman,
cezaevlerine dair sıkıntılar da gündeme gelir.
Mahkûmlar ve cezaevlerini ilgilendiren o kadar
çok sorun vardır ki! Cezaevlerinde bir ıslah
programının gerekliliği, aşağıda bir bölümünü
sıraladığımız sorulara bakılarak bile
anlaşılabilir:

- Hapishanelerimiz bugünkü durumlarıyla
kendilerinden beklenen yararlılıkları
sağlıyorlar mı?

- Başka memleketlerde cezaevleri teşkilatı
nasıldır? Biz de nasıl olmalıdır?

- Mahkûmlar suçlarına göre ayrı yerlerde mi
tutulmalıdır? Çocuk mahkûmlar ne olacak?

- Eğer böyle bir tasnif yapılmamış ise, bunun
ne gibi olumsuz sonuçları olabilir?

- Mahkûmlar çalıştırılarak ıslah edilebilir
mi?

- Eğer iş esasına dayalı bu sistem
değerlendirilecekse, hangi tip mahkûmlar buna
uygundur?

- Mahkûmlara kuru ekmekten başka sıcak
yemek de verilmeli midir? 

- Hapishanelerin konforu yükseltildiğinde bu
durum suçluyu suça teşvik eder mi?

- Suçlular ya da toplumda yer
edinemeyenler, sıcak yemek ve rahatı görerek
suç işlemeyi ve hapishaneye girmeyi cana
minnet sayarlar mı?

Buna benzer onlarca soru daha…
Dönemi içinde kamuoyunu fazlasıyla

ilgilendiren bu durum için, dönem gazetelerine
yansıyan bazı anket çalışmaları bile yapılmıştır.

Tanınmış Adliye Müfettişi ve sonradan
müsteşarlık da yapan Kenan Ömer Bey’e göre: 

“Her içtimaî müessesenin dev adımları ile
terakkiye doğru yürüdüğü bir zamanda, eski
zamanlardan devren alınan hapishanelerin
ıslaha muhtaç olup olmadığını düşünmek bile
fazladır. Hapishanenin, bir
tecziye veya işkence yeri
olmaktan çok bir terbiye
yuvası olması her medeni
insanın arzu ettiği bir şeydir
(…) Birçok yerde mahpus ve
mevkuflar bir arada
bulunur. Birçok yerlerde
çocuklar en azgın dejenere
insanların yanına atılır;
onların menfi tesirleri
altında ahlâkları daha
berbat ve kendileri
cemiyete daha muzır bir
hale getirildikten sonra
dışarı bırakılır. Bence
hapishaneler ahlâki
noksanları ikmal
ettirebilecek kuvvette
pedagoglar eline verilmeli;
kendilerine her insan için
icap eden bilgiler
öğretilmeli; konferanslarla
mahpusların ahlâki
noksanları tamir olunmalı;
cürüm işlemek kabiliyeti,
aksi âmillerle
karşılaştırılarak, cemiyetin
birer zavallı ferdi olan
mahpuslar birer insan
olarak hapishaneden
çıkarılmalıdır (…) Mahpusların iaşe meselesine
gelince; maddi ve manevî kudretleri insan
muamelesine lâyık görerek sıhhatlerini
bozmayacak derecede doyurmak, cemiyetin
şüphesiz vazifesidir. Fakat bu vazife,
hapishaneleri miskin ocağı haline getirecek bir
dereceyi bulmamalıdır. En salim yol,
mahpuslara çalışma ufku açmak ve kendi
hayatlarını kendilerine kazandırmayı gaye
ittihaz etmektir. Bugünkü şartlar altında
hapsedilen şahısları ıslah edilmiş farzederek
cemiyetin ortasına atmak, cemiyeti daha büyük
tehlikeye sokmaktan başka bir mana ifade
etmez.”

Hukukçu Muslihiddin Adil Bey de, Kenan
Ömer’den farklı düşünmemektedir:

“Hapishanelerimizin, kendilerinden
beklenen faydaları tamamıyla temin
edebilmeleri için asrî ihtiyaçlara göre ıslahı
zaruridir (…) Kanaatimce hapishanelerde kadın
ve erkek için ayrı ayrı sanat ve ve iş daireleri
bulundurmak lazımdır. Mahpuslar burada hem
ileride çalışabilecekleri bir sanat ve mesleğe
hazırlanmış olurlar, hem de el işleri vücuda
getirmek suretiyle emeklerinin mahsulünden
kendilerine meşru bir hisse alırlar ve bu
paranın bir kısmı mahpusların iaşe
masraflarına az çok tekabül edebilmek için
ayrılabilir. Diğer kısmı, hapishaneden çıktığı
zaman kendisine küçük bir sermeye olabilmek
için hapishane idaresince mahpus namına
biriktirilir (…) Hemen her hapishanede
kunduracılık, küçük mensucat, el işleri,
marangozluk gibi atölyeler vardır. Burada
mahpuslar muayyen saatlerde çalıştırılır ve
müstahsil hale getirilir. Bundan başka
hapishanelerde okuyup yazma bilmeyenlere
dersler verildiği gibi manevî varlıklarını
yükseltmek için kendilerine ahlâkî nasihatlar da
yapılır (…) Yeni kanunların hedefi, mahkûmları
inletmek değil, cemiyetin herhangi bir sebeble
kaybettiği bu zavallıları mümkün olduğu

çarelerle tekrar namuslu bir insan gibi
cemiyete iade etmeye çalışmaktır (…)
Memleketimizin her tarafında büyük suçlar için
hapishanelere lüzum olmasa gerektir. Hem
ihtiyaca, hem de masrafa uygun olarak
memleketin münasip noktalarında tedricen beş
on büyük hapishane açmak ve mahkûmları
suçlarına göre buralarda toplamak doğru
olabilir.” (Vakit gazetesi, 7 Birinciteşrin (*Ekim)
1933, Cumartesi, Yıl: 16, Gazete Yayın no: 5657) 

Belli ki İmralı Sosyal Sanatoryumu çok
büyük düşünsel emek, fikir birliği ve dünya
örneklerini titizlikle incelemenin sonucunda
başarılmıştır. Mutahhar Şerif’in İmralı girişimi,
açıkgörüşlülüğü ve cesareti, suç ve suçlunun
ıslahı konusundaki ısrarcı tutumu, başlarda
toplumun sürekli kanayan bir yarasına radikal
bir yaklaşım gibi görünse de, sonradan
konusunda dünya literatürüne giren muazzam
bir reform hareketine dönüşmüştür.

Henüz İmralı’ya gidecek 50 kişilik ilk kafile
yola çıkmadan yaklaşık bir ay önce, 10 Ekim
1935 günkü Akşam gazetesi, yapılmak istenen
şeyin bütün ayrıntılarını önceden bildiren bir
haber yayınlar. Bu haberden, Mutahhar Şerif’in
İmralı’ya giderken kafasında neler olduğunu
anladığımız gibi, yapılmak istenen bu
uygulamanın neredeyse kesin gözüyle bakılan
sonuçlarından sonra, ülke çapındaki
cezaevlerinde neler yapılacağını da
düşünmemizi sağlayan, heyecan verici ayrıntılar
gözümüze ilişir.

“Adliye Bakanlığı bir seneden beri
hapishanelerin ıslahı hakkında araştırmalar
yapmaktaydı. Bu işle uğraşan bir heyet, bütün
dünya hapishanelerini tetkik etmiş ve ceza

işleriyle meşgul hukukçuların hapishaneler
hakkındaki en son eserlerini de okuyarak,
Türkiye’nin hususiyetlerine uygun olarak bir
cezaevi kurulmasına karar vermiştir. En son
telakkilere göre, mücrimleri ıslah etmek, onları
cemiyete faydalı bir unsur haline getirmek için
İmralı adasında ziraî bir cezaevi kurulacaktı.
Yapılan araştırmalar neticesinde bu tarzdaki
cezaevlerinin büyük faydaları görülmüştür.
Belçika’da patates ziraatıyla uğraşan bir cezaevi
buna misal olarak gösterilmektedir (…) Diğer
taraftan halı imâline uygun mıntıkalarda da,
cezaevleri birer halı imâlathanesi haline
getirilecektir (…) Sinop Cezaevi’nde ağaçlardan
sigara kutusu (*Tabaka), ağızlık gibi eşyalar
yapılmaktadır. Mahkûmların elinden bu eşyayı
pek ucuza alıp, pahalıya satan ve bu suretle
geçinen bir esnaf zümresi vardır. Bu yüzden,
mahkûmların uzun bir emek sarfettikten sonra
ellerine pek az para geçiyor. Mahkûmları bu
esnafın elinden kurtarmak kabil olursa, bir
mahkûm ceza müddeti zarfında birkaç kuruş
biriktirmek suretiyle memleketine döner ve
küçük bir teşebbüse atılabilir.” (Akşam
gazetesi, 10 Teşrinievvel (*Ekim) 1935,
Perşembe, Yıl: 18, Gazete Yayın no: 6099, ss. 1
ve 4)

Cezaevleri ıslah programının, dönemi içinde
halka nasıl yansıdığını da görmekte yarar var
bizce. Dönemin çok okunan bir gazetesi
rastgele insanlara aynı soruyu sorar: “Tüze
Bakanlığı mevcut hapishanelerde esaslı ıslahat
yapmaya ve İmralı adasında asrî bir hapishane
yaptırmaya karar vermiştir. Oradaki
mahkûmlar  ziraatle meşgul olacaklardır. Bu
konuda ne dersiniz?” 

İstanbul Maltepe, Tüfekçi Sokak, Numara
19’da yaşayan Selâhaddin isimli biri şöyle bir
yanıt vermiş: “Bu hususta akla gelen bütün
sözleri söyleyebilmek için 48 saat lâzımdır.
Buna da ne benim, ne sizin vaktiniz, ne de
okuyucuların tahammülleri müsaittir. Bu

itibarla, hapishanelerin ıslahı için mevcut olan
sarih sebepleri saymaktan vazgeçelim.” 

Gazetenin “Halkın Sesi” başlığıyla yaptığı
ankete dönemin şöhretli isimlerinden biri de
katılmıştır.

“Medenî bir memlekette hapishanelerin
asrîleşmesinden tabiî ne olabilir ki? Yalnız bu
işte sürat göstermek lâzımdır. Mezarlıkların
ıslah edilmesi düşünülürken, hapishaneler
bugünkü hallerinde bırakılacak değil a? Şehir
Tiyatrosu Sanatkârlarından Galip”  (*İsmail
Galip Arcan) (Son Posta gazetesi, 18

Birinciteşrin (*Ekim) 1935, s. 2)
İmralı’dan sonra, pancar

üretimi yapılan Edirne,
mahkûmların kömür ocaklarında
çalıştırıldığı Zonguldak ve halı
tezgâhlarıyla harekete geçen
Isparta cezaevleri yeni programda
devlet eliyle sistem değişikliğinin
uygulandığı ilk yerler olurken,
hemen ardından duvarları
çiçeklenen ilk yer, Mutahhar
Şerif’in memleketi Ödemiş’teki
cezaevidir. 

Büyük Islah Programının
Ödemiş Cezaevi’ne Düşen Gölgesi

“Ödemiş Cezaevi esaslı suretle
ıslah edildi ve bir sanat müessesesi
haline getirildi” başlıklı gazete
haberinin ayrıntıları şöyle:

“İzmir (16) / Ödemiş Cezaevi;
ıslah edilmiş ve bir sanat
müessesesi haline getirilmiştir.
Cezaevinde bir marangoz atölyesi
ile kundura ve çorap imâlathaneleri
açılmış, mahkûmlara sanat
öğretilmeye başlanmıştır (…) On
beş kişilik bir temizlik teşkilâtı
cezaevinin temizliği ile meşguldür.
Çamaşırların temiz tutulması için
12 kişilik çamaşırcı teşkilâtı vardır.

Kimsesiz, fakir ve yardıma muhtaç olanlar için
Ödemiş Cezaevi’nde bir de Yardım Kolu vardır.
Cezaevinde bulunan mahkûm berberler hep
birarada çalıştırılmaktadır. Tıraş mahalli daima
surette gardiyanların nezareti altındadır. 

Cezaevinin müsait olan geniş bahçesinde
bahçıvanlık ihtisası olanlar çalıştırılmakta ve bu
bahçede yetiştirilen sebzeler fakir mahkûmlara
dağıtılmaktadır. Bir etüv makinası (*Mikropları
öldürme ve sterilizasyon amaçlı bir makina), bir
de hamam vardır. Bütün koğuşlara sobalar
kurulmuştur. Aşçı teşkilâtı; mahkûmların
yemeklerini pişirmekte, uyku ve yatma kalkma
zamanlarında mahkûmlar bir asker intizamı ile

hep birden hareket etmektedirler. 
Çorap, fanila ve kundura imâlathaneleriyle,

marangoz atölyesinde altmış kişi çalışmaktadır.
Ödemiş Halkevi’nin açmış olduğu cezaevindeki

kursa bütün mahkûmlar devam ederek ders
görmektedirler.” (Akşam gazetesi, 19
Kanunusâni (*Ocak) 1936, Pazar, Yıl: 18, Gazete
Yayın no: 6198)

Sözü edilen derslerin verildiği kurs, Ödemiş
Halkevi tarafından cezaevinde açılır. Kursun
sorumlusu, Cumhuriyet İlkokulu Öğretmeni
Kâmil İçsel’dir. Cezaevinde kalan 210
mahkûmun katıldığı, yoğun katılımdan ötürü (A)
ve (B) sınıflarıyla açılan eğitim kursu, 4 ay 10
gün sürer. 19 Mayıs 1936 tarihli bir gazete
haberinden; 210 mahkûmun katıldığı, ancak
kurs sonunda yapılan sınavı geçmeyi başaran
126 kişinin, cezaevi bahçesinde yapılan bir
törenle diploma almaya hak kazandığını
öğreniriz.

“Ödemiş Cezaevinde şahadetname dağıtma
töreni yapılmıştır. Törende başta İlçebay H.
Seçkin olduğu halde birçok kişi bulunmuştur
(…) Tören çok samimi geçmiştir. Halkevinin
bandosu konuklara tatlı dakikalar yaşatmıştır.
Halkevi, sınavda kazananlara sigara paketleri
armağan etmiştir (…) Burada her alanda ülkü
ödevlerini örnek özverilerle yapmakta olan
halkevimiz başkanı M. Baran’la, cezaevi
direktörü Ziya Doğulu (*Başka bir kaynakta
“Doğuer” olarak anılmaktadır. Bkz: Anadolu
gazetesi, 12 Temmuz 1936), kurs öğretmeni
Kâmil İçsel’i tebrik etmeyi borç biliriz.”
(Anadolu gazetesi, 19 Mayıs 1936, Salı, Yıl: 25,
Gazete Yayın no: 6615)

Ödemiş Cezaevindeki bu hareketlilik, çok
geçmez, yaklaşık iki ay sonra başka bir
etkinlikle yine kendisine ulusal basında yer
bulur. Dönem gazeteleri, Ödemişli Mutahhar
Şerif Başoğlu’nun başında olduğu ıslah
programının gölgesindeki iyileşmeyi büyük ve
heyecanlı sözlerle sayfalarına taşırlar.

“Ödemiş Cezaevi her bakımdan değişiklikler
göstermekte, örnek bir iş yuvası halini
almaktadır. Mahkûmlar belediye ve yol işleri
gibi genel işlerde çalışmakta, 150 kadarı da
cezaevinde tütün dizmekte, bina içerisinde
atölyelerde kunduracılık, çorapçılık, örmecilik,
dokumacılık ve marangozluk yapmaktadırlar.

Cezaevi okuma salonu, kitaphanesi,
hamamı, bakkaliyesi, tıraş yerleri, ortada
fıskiyeli havuzu olan teneffüs meydanlığı, her
bakımdan çevreye örnek olacak derecede
vukufla işlenmiş olan bahçesiyle gelenleri
sevindiren alımlı zenginlikler göstermektedir.
Bahçenin önüne yeni dikilen Atatürk heykelinin
açım töreni yapılmış; Atatürk içten sevgi ve
saygı ile selamlanmıştır. 

Cezaevinin çalışkan direktörü bay Ziya
Doğuer mahkûmlara her hafta söylevler
vermektedir. Gerek çevre, gerek mahkûmların
sevgi ve saygılarını kazanmış olan direktörü
kutlularız.” (Anadolu gazetesi, 12 Temmuz
1936, Pazar, Yıl: 25, Gazete Yayın no: 6662)

Okuma yazma oranının düşük olduğu dönem
Türkiyesinde, cehalet, haklarını bilmemek ya da
kendilerini savunamamaya dayalı, gelenek
temelli suç işleme oranı ve “münevver insan”
olma ilişkisinin üzerinde önemle
durulmasından olsa gerek; ıslah programının
tamamında okuma yazma bilmek, kitap
okumak, her tür eğitimin başarılı olması için hiç
olmazsa temel eğitimden geçmek ya da
mutlaka bir ‘kitaphane’ ya da Ödemiş
Cezaevinde de olduğu gibi bir okuma odası
olmasına özen gösterilmiştir. Öyle ki, bugün -
neredeyse 100 sene sonra bile- okuduğumuzda,
on parmağımızı ağzımıza sokturan bu doğru
devrimci hamlenin karşısında şaşırıp kalıyoruz.

Döneminin tanınmış gazetecisi Sadri Ertem,
Son Posta gazetesindeki “Görüşler” köşesinde
bu konuya oldukça can acıtan bir dille
değinmiştir.  

“Bir gazetede şu satırları okudum: “İstanbul
Hapishanesi mahkûmları İmralı
hapishanesindeki mahkûmlara yüz liralık kitap
hediye etmişlerdir.”… Bu haber, gazete
sütunları arasında, çölde kumların ortasında
kaybolan sular gibi süzüldü, geçti, gitti. Bu
tantanasız, gürültüsüz, şatafatsız haberin
arkasındaki dekor ve ruh yepyenidir. Dekor
pekçoklarımıza malûm olmayan hapishanedir. 

Hapishane sosyetenin bir duvarla kendinden
ayırdığı insanların günlerini hürriyet hasreti ile
çırpına çırpına geçirdikleri demir ve beton
kafestir. Kelepçe, gardiyan, bitmeyen bir ölüm
şarkısının tekrarlanan sesidir. Yaşayanlarla
aralarına sıra sıra gardiyanlar, duvarlar,
kilitler, süngüler, kelepçeler yerleştirilen

insanlar bir başka hapishaneye ne yanık
bir ah, ne bir destan, ne ekmek içine
sokulmuş kiloluk esrar, ne de kalın bir
bıçak göndermişlerdir. Halbuki bizim
hayalimizdeki hapishane ruhu; ya bir
kanlı hovardalık, ya bir derebeylik yahut
esrarlı bir tereddi hikâyesinden başka
bir şey değildir.

Okusunlar diye kitap gönderdiler.
Ben hiçbir baba bilmiyorum ki

çocuklarına hediye olarak böyle kitap
ciltleri yollamış olsun. Oğluna 16
silindirli otomobil satın almayı, fukaraya
beş kuruş sadaka vermekten daha basit
bir iş sayan insanlar bilirim ki, 20
kuruşluk bir kitap alıp çocuklarına
vermekte ne kadar hasistirler.
Müesseseler tanırım ki, kuruldukları
zamandan beri kültüre İstanbul
Hapishanesi mahkûmları kadar yerinde
bir hizmette bulunmamışlardır. Misaller
çoğaltılabilir. Bundan ne çıkar?

Şimdi düşünüyorum: Bizde insanlara
ve müesseselere kitap hediye etmeyi bir

âdet haline koymak için hepimizi hapishaneye
mi sokmak lâzım gelecek?” (Son Posta gazetesi,
2 Birinciteşrin (*Ekim) 1936, Cuma, Yıl: 7,
Gazete Yayın no: 2217, ss. 1 ve 8)
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Güzel bir insan: Mutahhar
Şerif Başoğlu - 18

1935 yılında İmralı Sosyal Sanatoryumu’nda
uygulanan ceza ıslah programının ülkedeki

diğer cezaevlerine etkisi - 1 (Ödemiş)
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Balkanlar’dan Türkiye’ye bu kez yağmurlu ve serin
hava yerine döviz yağmuru geldi. Türkiye İhracatçılar
Meclisi verilerine göre, 2024 yılının ilk çeyreğinde
ihracatı yüzde 3,6’lık artışla 61,4 milyar dolardan 63,6
milyar dolara ilerleten Türkiye, aynı dönemde 11
Balkan ülkesine ihracatını yüzde 19,11’lik yükselişle
4,7 milyar dolardan 5,6 milyar dolara çıkardı. Türkiye,
Mart ayında ihracatında yüzde 4,1’lik kan kaybı
yaşarken, yaklaşık 7 asırdır yoğun siyasi, sosyal ve
kültürel bağlara sahip olduğu Balkanlar’a ihracatını 1
milyar 853 milyon dolardan 2 milyar 204 milyon
dolara tırmandırdı. (Haber Merkezi)

Balkan pazarında 
büyümeye devam

‘Fakir fakirliğini, zengin 
zenginliğini yaşıyor!’

egetelgraf.com’dan 
Safanur Öztürk’ün haberi

Geçtiğimiz Ramazan Bayramı
tatilinde akaryakıt satışlarının
yüksek oranını benzin ve motorin
satışları oluşturdu. Enerji Piyasası
Düzenleme Kurumu’nun
verilerine göre, 9 günlük tatilde
harcanan akaryakıt tüketimi için
vatandaşın, 11 milyar
509 milyon 524 bin
liralık ÖTV ve KDV
ödediği hesaplandı.
Kişilerin seyahat etme
özgürlüklerini
kullanarak bütçelerinde
bu oranı karşılayacak
rakamın olduğunu
söyleyen Türkiye
Otelciler Federasyonu
(TÜROFED) Başkan
Yardımcısı ve Ege Turistik
İşletmeler ve Konaklama Birliği
(ETİK) Başkanı Mehmet Tanju
İşler, “İnsanlar borç içinde olsa
‘Ödemelerim çok’ der ve bir yere

gitmez. Bir kesim zor geçiniyor,
enflasyonla mücadele ediyor olsa
da bir kesim hayatlarını idame
ettirebiliyor” dedi.

‘HASBİHAL OLMASIN MI’
Bayram tatilinin İzmir’deki

konaklama sektörüne 5 milyarlık
katkısı olduğunu belirten İşler,

“Bu tatilde 85 milyonluk
nüfusta 20 milyon insan
seyahat etti. Bunun
sadece 7 milyonu
otellerde kaldı. İnsanlar,
tatil için toplum taşıma
yerine kendi özel
araçlarını kullanmış.
Türkiye’nin bir gerçekliği
var; o da pahalılık ve
enflasyon. Zaten halkın
tepki gösterdiği son

seçimlerde de belli. 8 ay önce
Hükümeti seçmiş, 8 ay sonra da
aynı Hükümete yerel
yönetimlerde kırmızı kart
göstermiş. Demek ki vatandaşın

canı yanıyor, sıkıntısı var ama
bayrama gidilmesiyle pahalılık,
ucuzluk oranı hesaplanmaz.
Kişilerin, senede 2 defa
gerçekleşen bu özel
günlerde akrabalarını,
yakınlarını görmeye
hakları var. Diğer
haklarını insanlar belki
de burada kullandı. 9
günlük tatilde insanlar
yakınlarıyla hasbihal
etmek için gitti. Bunun
da çok büyük bir lüks
olduğunu
düşünmüyorum. Bu
durum insanların keyiflerinin
yerinde olduğu anlamına gelmez”
ifadelerini kullandı.

‘BARİ TATİL YAPALIM’
TÜRK-İŞ İzmir 3. Bölge

Temsilcisi Hayrettin Çakmak da,
“Fakir fakirliğini, zengin
zenginliğini yaşıyor. Mazotun
litresi 45 lira. En yakın tatil beldesi

Marmaris, Bodrum, Didim. Bu
yerlere gidiş-gelişin benzin maliyeti
2 bin lirayı geçiyor. Yeme, içmeyle
masraf daha da artıyor. Bugün

tatile gidebilen aileler
orta gelirli değil, maddi
durumu elverişli olan
aileler. 

Orta gelirli aileler,
‘Zaten ev ve araba
alamayacağım bari tatil
yapayım. Ağzımın tadını
bozmayayım’ diyor. Şu
soruyu sormak gerekiyor;
bu sene tatil beldelerinde
kaç konut satılmış veya el

değiştirilmiş? 
Otel kapasitelerinin dolu

olduğunu düşünmüyorum. İç
turizm otelleri doldurmadı. Kim
gidebiliyor ki tatile? Ben
gidemedim. Gitsem maddi olarak
2 yıl kendime gelemem. Giden
kişiler de bayağı vergi ödemiş. 10
gün daha tatil yapsınlar”
değerlendirmesinde bulundu.

Bu yıl 29. kez kapılarını açan
Marble İzmir - Uluslararası
Doğaltaş ve Teknolojileri Fuarı
yoğun ilgi görüyor. 150 bin
metrekareyi aşan alanda, 131’i
yabancı, bin 14 katılımcının yer
aldığı Marble İzmir’i, ilk iki
gününde dünyanın dört bir
yanındaki 150’ye yakın ülkeden ve
Türkiye’nin dört bir yanından on
binlerce kişi ziyaret etti. Devlet
kurumları, ülkemizin dört
yanından valilikler, yerel
yönetimler, ihracatçı birlikleri,
dernekler ve sektör temsilcileri de
katılımcıları ziyaret ederek fuara
katılım, ihracat görüşmeleri,
sektörde yaşanan son gelişmeler

hakkında görüş
alışverişinde
bulunuyor. Bin
500’e yakın doğal
taşın yer aldığı
blok alanında
da ürünlerin
yarısından
fazlası satılmış
durumda. Doğal
taş ve makine
firmaları da iş
bağlantıları kurup
milyonlarca liralık
anlaşmalara imza attı. Marble
İzmir için ABD, Orta Doğu ile
Asya ve Avrupa bölgelerindeki
ticari ataşeliklerle iş birlikleri

yapılırken fuara
dünyanın dört bir

yanından katılımcı
ve ziyaretçi
bekleniyor.
Ticaret
Bakanlığı’nın
ihracata yönelik
destekleriyle

Ege Maden
İhracatçıları

Birliği, İstanbul
Maden ve Metaller

İhracatçı Birlikleri ve Batı
Akdeniz İhracatçılar Birliği ile
ortak yürütülen üç farklı alım
heyeti programı düzenleniyor. Bu
programlar kapsamında hedef

ülke olarak belirlenen Birleşik
Krallık, Güney Kore, Fransa,
İtalya, Bahreyn, Mısır, Ürdün,
Birleşik Arap Emirlikleri, Suudi
Arabistan, Umman, Katar,
Kuveyt ve Azerbaycan’dan sektör
profesyoneli ağırlanıyor. İZFAŞ
tarafından yürütülen B2B
programına da 186 yabancı alıcı
katıldı. 

Fuar süresince, katılımcı
firmaların müşterilerle hızlı ve
etkili biçimde görüşmesi
sağlanıyor. Ayrıca, Avustralya’dan
İtalya’ya, ABD’den Çin’e kadar
dünyanın her kıtasındaki toplam
59 ülkeden, binlerce kişi de fuarı
ziyaret ediyor. (Haber Merkezi)

Vatandaş bayram tatilinde akaryakıta yaklaşık 11.5 milyar lira vergi ödedi. Ödedi ödemesine
ancak uzmanlara göre bu rakam, vatandaşın gelir seviyesinin iyi olduğunu göstermiyor

Milyonlarca liralık anlaşmalara imza atıyorlar

Düğün yapacak
çiftler dikkat!
Havaların ısınmasıyla birlikte düğün

sezonu da açıldı. Düğün salonu,
mobilya, beyaz eşya, gelinlik
araştırması yapan yeni evlenecek
çiftler, bütçesine en uygun olan
seçenekleri bulmaya çalışıyor.
Ege'nin incisi İzmir’de ise sezonunda
açılmasıyla düğün salonlarında
doluluk yaşandı. Çeşitli paket
içerikleriyle farklı fiyatlarda
müşteriye sunulan düğün
salonlarının, eylül ayına kadar yüzde
70’inin şimdiden dolduğu öğrenildi.
(İHA)

Tarım GFE yıllık
yüzde 49,92 arttı
Tarımsal girdi fiyat endeksi (Tarım-GFE),

şubatta aylık bazda yüzde 3,59, yıllık
bazda yüzde 49,92 artış gösterdi.
Türkiye İstatistik Kurumu, şubat ayına
ilişkin Tarım-GFE verilerini açıkladı.
Buna göre, endeks şubatta bir önceki
aya kıyasla yüzde 3,59, geçen yılın
aralık ayına göre yüzde 11,37, geçen
yılın aynı ayına göre yüzde 49,92 ve 12
aylık ortalamalara kıyasla yüzde 36,71
yükseldi. (AA)

Ücretli çalışan
sayısı yükseldi
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), şubat

ayına ilişkin "ücretli çalışan
istatistikleri"ni yayımladı. Buna göre;
sanayi, inşaat ve ticaret-hizmet
sektörleri toplamında ücretli çalışan
sayısı Şubat 2023'te 14 milyon 515 bin
778 kişi iken, bu yıl şubatta yüzde 4,1
artarak 15 milyon 104 bin 259 kişiye
yükseldi. Söz konusu ayda ücretli
çalışan sayısı sanayi sektöründe yıllık
bazda yüzde 0,5 arttı. (AA)

Kuru incirde Türkiye’nin başarılı bir ihraç sezonu
yaşadığını belirten Ege Kuru Meyve ve Mamulleri
İhracatçıları Birliği Başkanı Mehmet Ali Işık,
Türkiye’nin, 101 ülke ve gümrüklü bölgeye 47 bin
343 ton kuru incir ihraç ederek 216 milyon dolar
döviz getirisi sağladığının altını çizdi. Işık, “Kuru
incirimiz Kuzey Amerika’da son 5 yılda ABD dışında,
Kanada ve Meksika’ya ihracatta da büyük başarılara
imza attı. 2019 yılında Kanada’ya 8,3 milyon dolar
kuru incir ihraç ederken, 2023 yılındaki ihracatımız
yüzde 45’lik artışla 12 milyon dolara ulaştı” dedi.
(Haber Merkezi)

Kuru incirde yeni
rota Kuzey Amerika

Mehmet İşler

Hayrettin Çakmak

Cemil
Tugay

SAFANUR
ÖZTÜRK
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Kardiyovasküler hastalıklar
günümüzde tüm küresel
ölümlerin yaklaşık üçte birini
oluşturuyor. Ülkemizde ise bu
oranın daha yüksek olduğu
biliniyor. Yine kardiyovasküler
hastalıklar nedeniyle yılda
yaklaşık 20 milyon insan 70 yaşın
altında hayatını kaybediyor.
Rahatsız edici bir başka gerçek
ise genç yaşta görülen kalp krizi
sayısının artmış olması. Öyle ki
ülkemizde her 5 kalp krizinden 1’i
45 yaş altında görülüyor.
Kardiyoloji uzmanı Doç. Dr.
Alper Karakuş, “Oysa tütün
ürünleri ve alkol kullanımı,
sağlıksız beslenme, obezite ile
fiziksel hareketsizlik gibi
değiştirilebilir risk faktörlerinin
düzeltilmesiyle çoğu
kardiyovasküler hastalık
önlenebiliyor” dedi. Doç. Dr.
Alper Karakuş, bilimsellikten
uzak olan bilgilerin kalp sağlığını
riske attığına dikkati çekerek,

“Örneğin, çevreden veya
internetten edinilen hatalı bilgiler
nedeniyle hastalar hekime geç
başvurabiliyor ve bunun
sonucunda tedavide güçlük
çekilebiliyor. Daha kötüsü, hatalı
bilgiler hastanın hayatını
kaybetmesine bile yol açabiliyor”
diye konuştu. Doç. Dr. Karakuş

ayrıca, yüksek tansiyonun erken
tedavisinin çok önemli olduğunu
belirterek, “Şikâyet oluşturmasa
bile yüksek tansiyon; kalp krizi,
felç, böbrek hasarı ile diğer birçok
ciddi sağlık sorunlarına yol
açabiliyor ve tanı aldığınızda çok
geç olabiliyor” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi Fen Fakültesi Astronomi ve Uzay Bilimleri, Biyokimya ve İstatistik
lisans programlarının akreditasyonu, FEDEK tarafından 3 yıl süreyle akredite
edilerek uzatıldı. Biyoloji ve Kimya bölümleri ise 5 yıl süre ile akredite edildi.
Rektör Prof. Dr. Necdet Budak’ı ziyaret eden Fen Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Dinçer
Ayaz, Biyoloji Bölüm Başkanı Prof. Dr. Kerim Çiçek, Kimya Bölüm Başkanı Prof. Dr.

Yeşim Salman,
Astronomi ve Uzay
Bilimleri Bölüm
Başkanı Prof. Dr.
Ömer Değirmenci,
Biyokimya Bölüm
Başkanı Prof. Dr. Cenk
Selçuki ve İstatistik
Bölüm Başkanı Prof.
Dr. Gözde Ulutagay
akreditasyon
belgelerini takdim etti.
(Haber Merkezi)

Fen Fakültesi’nin kalitesi tescillendi

Yüz felcinin herhangi bir yaş aralığı, cinsiyet ve
kritere bağlı olmadan herkeste görülebileceği
uyarısında bulunan fizyoterapist Berkay Eren,
“Soğuk hava, rüzgarlı olan günler ve mevsim
geçişleri, yüz bölgesindeki sinirleri olumsuz
etkileyerek yüz felcine neden olabilir” dedi. Eren,
“Soğuk hava, rüzgârlı olan günler ve mevsim
geçişleri yüz felci için en riskli dönemlerdir.
Bu sebeple, Bell paralizisi genellikle kış ve
bahar aylarında daha sık görülmektedir.
Sebebe bağlı olarak tedavi süreci değişim
göstermektedir. Doktor tarafından yapılan
kulak burun boğaz veya nörolojik muayene ile
felcin sebebi anlaşılarak tedavi planlaması
yapılmalıdır” diye konuştu. (İHA)

‘Rüzgarlı hava yüz
felcine neden olabilir’

Genç yaşta kalp krizi 
hızla yaygınlaşıyor!

Başarıdan başarıya
dolu dolu bir 23 yıl!
Bilim, birlik ve başarı ilkeleriyle yenilikçi ve sürdürülebilir bir üniversite olmak
için eğitime katkı koymayı sürdüren Yaşar Üniversitesi’nin 23. yılı törenle kutlandı

Yaşar Üniversitesi’nin 23’üncü
kuruluş yıldönümü Selçuk Yaşar
Kampüsü’nde düzenlenen törenle
kutlandı. Törene, KKTC Baş
Konsolosu Ayşen Volkan
İnanıroğlu, İzmir’in belediye
başkanları, Yaşar Üniversitesi
Mütevelli Heyeti Başkanı Ahmet
Yiğitbaşı, Rektör Prof. Dr.
Levent Kandiller, Yaşar Holding
İcra Başkanı Dr. Mehmet Aktaş,
mütevelli heyeti üyeleri,
akademik ve idari çalışanlarla
öğrenciler katıldı. Müzik bölümü
öğrencilerinin dinletisiyle
başlayan törende, akademik ve
idari çalışanlara ‘Bilim, Birlik,
Başarı’ ödülleri verildi. Ödüller,
Başarılı İdari Birim, Temsiliyet
Başarısı, Eğitimde Başarı,
Başarılı Araştırmacı, Akademik
Onur adı altında takdim edildi.
Beşinci, onuncu, on beşinci ve
yirminci hizmet yılını dolduran
akademik ve idari personele de
rozet ve belge verildi. 

Üniversitenin Mütevelli
Heyeti Başkanı Ahmet Yiğitbaşı,

“Kuruluşumuzdan bu zamana
kadar pek çok alanda bilimsel,
kültürel ve spor alanlarında pek
çok başarıya imza attık ve
binlerce öğrenci mezun ettik.
Akademik başarılarımız,
akreditasyonlarımız ile ulusal ve
uluslararası
projelerdeki
performansımızla
üniversiteler arasında
güçlü bir konum elde
ettik. Bu vesileyle
kurucumuz ve ebedi
onursal başkanımız
Selçuk Yaşar’ı saygı
ve rahmetle
anıyorum” dedi. 

Yaşar Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Levent Kandiller de,
“23 yıl önce bir hayalle başlayan
ve bugün geldiğimiz noktadaki
başarılarımızın temelini atan
"Bilim, Birlik, Başarı" ilkesiyle
Türkiye’ye sayısız ilki kazandıran

Selçuk Yaşar'dan aldığımız
ilhamla, bilimin ışığında
çalışmaya ve üretmeye
kararlılıkla devam edeceğiz.
Geçtiğimiz bir yıl içinde
öğrencilerimiz, mimarlık, tasarım,
spor, sanat gibi pek çok alanda
elde ettikleri başarılarla
yüzümüzü güldürdü.
Akademisyenlerimiz de elde
etikleri başarılarla bizleri
gururlandırdı. Cumhuriyetimizin
ikinci yüzyılında, en değerli
23’lerin ışığında, nitelikli eğitim
ve araştırmalarımızla
başarılarımızı sürdürmeye devam
edeceğiz. Geleceğe yön veren

yenilikçi bireyler
yetiştirerek topluma
katkıda bulunma
hedeflerimize emin
adımlarla ilerleyeceğiz,
tıpkı Mustafa Kemal
Atatürk'ün ‘Yerinde
duran, geriye gidiyor
demektir. İleri, daima
ileri!’ dediği gibi” diye
konuştu. (Haber Merkezi)
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Distrofik
epidermolizis
bullosa

Distrofik epidermolizis bullosa
(DEB), ciltteki savunmasızlık:
Distrofik epidermolizis bullosa

(DEB), nadir görülen ve genetik kökenli
bir deri hastalığıdır. Bu hastalık, cildin ve
mukozaların son derece hassas ve
kırılgan olmasına neden olur. En küçük
bir sürtünme veya temas, cildin aşırı
derecede yara almasına ve kabarcıkların
oluşmasına yol açar. Bu durum,
hastaların yaşam kalitesini ciddi şekilde
etkiler ve uzun vadeli bakım
gerektirebilir.

Genetik kökenler: Mutasyonların etkisi
Distrofik epidermolizis bullosa (DEB),

genetik bir bozukluk olarak bilinir ve
hastalık genellikle cilt yapısını sağlayan
proteinlerden biri olan kolajen türlerine
bağlıdır. Normalde, deri iki ana tabakadan
oluşur: epidermis (üst tabaka) ve dermis
(alt tabaka). Bu tabakalar arasında yer
alan kolajen lifleri, deriyi destekler ve
sağlam tutar. Ancak DEB hastalarında,
kolajen liflerini kodlayan genlerde
mutasyonlar meydana gelir. Bu
mutasyonlar, tipik olarak tip VII kolajen
gibi belirli kolajen türlerinin sentezini
veya yapısal bütünlüğünü etkiler. Sonuç
olarak, bu mutasyonlar kolajen liflerinin
normal oluşumunu engeller veya bozar,
cildin kırılganlığını artırarak
yaralanabilirliğine neden olur.

Moleküler mekanizmalar: Kolajen
proteini ve cilt yapısı: DEB'in moleküler
mekanizmaları, hastalığın tedavisi ve
önlenmesi için hayati öneme sahiptir.
Kolajen, cildin yanı sıra kemik, tendonlar
ve diğer bağ dokularının ana yapı taşıdır.
DEB'de, özellikle tip VII kolajenin eksikliği
veya bozulması yaygın olarak görülür. Tip
VII kolajen, dermis ile epidermis
arasındaki bağlantıları sağlayan bir
protein olup, bu bağlantılar cildin
bütünlüğünü korur. Tip VII kolajenin
bozulması, dermis ve epidermis
arasındaki bağlantıların zayıflamasına ve
sonuç olarak deri yüzeyinde kabarcıkların
oluşmasına yol açar. Bu kabarcıklar,
cildin aşırı hassasiyetine ve kırılganlığına
katkıda bulunur, temas veya sürtünme
sonucu kolayca patlar ve yaralar
oluşturur.

Hücresel seviyede değişimler: Cilt
yenilenmesi engelleniyor: DEB'de, cilt
yenilenmesi normalde olduğu gibi
gerçekleşmez. Normal koşullarda,
epidermis sürekli olarak yenilenir ve
hasar gören hücrelerin yerine yeni
hücreler gelir. Ancak DEB hastalarında,
cilt tabakaları arasındaki bağlantılar
zayıfladığından, bu yenilenme süreci
bozulur. Hasar gören hücrelerin yerine
yeni hücreler gelmek yerine, yaraların
iyileşmesi daha uzun sürebilir ve
kabarcıklar tekrar tekrar oluşabilir.

Geleceğe doğru adımlar: Tedavi ve
araştırma: DEB için etkili bir tedavi
bulmak için yoğun araştırmalar devam
etmektedir. Gen düzenleme
teknolojilerinin ilerlemesi, gelecekte gen
tedavisi veya gen düzenleme
yöntemlerinin DEB'in tedavisinde
potansiyel olarak kullanılabileceğini
göstermektedir. Ayrıca, kök hücre
tedavisi ve doku mühendisliği gibi
yenilikçi yaklaşımlar da DEB tedavisinde
umut verici olabilir.

Sonuç olarak, distrofik epidermolizis
bullosa ciltteki savunmasızlıkla
karakterize edilen nadir bir genetik
hastalıktır. Genetik kökenleri ve
moleküler mekanizmaları anlamak,
hastalığın tedavisi ve önlenmesi için
önemli bir adımdır. Gelecekteki
araştırmalar, DEB hastalarına umut verici
tedavilerin geliştirilmesine yol açabilir.

elenadinc@gmail.com
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Havasından suyundan mı nedir,
bilemiyorum. İzmir'im sporcu ocağı,
antrenör kaynağı. Bakmasını görmesini
bilene. Olmaya da devam ediyor. Ampute
sporcu, futbolcu, teknik adam Evren Uyanık
ile yardımcısı, yoldaşı Polat Doğan, Mısır
Ampute Milli Takımı'nda görev yapıyor.
Evet evet Mısır'da. Geçen yıllarda da gittiler,
İzmir'den Mısır'a. Özel davetle gidiyorlar,
canla başla görev yapıyorlar. Gururumuz
oldular. Evren Uyanık kardeşim, oynadı,
İzmir Büyükşehir Belediye ekibinin
kurulmasında çok katkısı oldu, iyi yetiştirdi
kendini. Durmuyor çalışıyor şimdi de Ege
Gücü Ampute Futbol Kulübü'nü kurdular,
Polat Doğan kardeşimle birlikte. Bir de özel
saha istiyorlar, çiz yap boz olarak değil ama.
Tribünüyle, özel sahalarıyla birlikte. Yer var
aslında, Atatürk Stadı Spor Kompleksi'nde.
İstenirse olur. Gerçek spor insanı, liyakatli
kulüp başkanı Mehmet Sait Başdaş
kaptanım bu işi halleder.
GÖNLÜMÜZ İZMİRLİLERLE

Mısır ekibiyle kamptalar, şu an. Temas
halindeyim. Bugün maçları başlıyordu
aslında. İyi hazırlandım, kafamda yazdım,
Mısır'dan yeni fotoğraflar istedim.

Gönderdiler de sağ olsunlar. Listeler, ekip
komple. Vazgeçmedim yazımdan, sizlere
sunuyorum. Çok sayıdaki milli takım
ekiplerinin katılım paylarını ödememesi
yüzünden bugün başlaması gereken Afrika
Kupası bir ay sonraya ertelendi, mayıs sonu
başlayacağı bildirildi. Listelere baktım, bizim
İzmirli başarılı kardeşlerimizin adı yok.
Defalarca kontrol ettim, sonradan jeton
düştü. Kimliğe, pasaporta göre orijinal, değil.
İstedikleri gibi yazmışlar. Turkey değil
Türkiye, yıllarca anlatamadık. Ne diye
değiştirirler ki ? Evren Uyanık olmuş Iveran
Yuanaik, Polat Doğan da Bolat Dugan. Yok
daha neler. Neyse olur böyle şeyler diyelim,
bizim insanlarımıza değer veriyorlar ya. O

yeter. Teşekkürler Mısır, bizimkiler her
zaman hazır.
KİMLİKTE NE İSE, O...

İnsan haklarına saygı duyarak, isimlere
dokunmadan, orijinalini yazıyorum. Çünkü
internet sayesinde dünya görecek, doğrusu
bu. Türkiye Bitexen Ampute Futbol Süper
Ligi'nde 4 Mısırlı sporcu forma giyiyor. İkisi
Kayseri'de ikisi de Mersin'de. Ekip komple
şöyle; Mısır Ampute Futbol Milli Takımı;
Mahmoud Hanafi, İslam Magdi, Mahmoud
Mostafa, Hosni Mubarak, Youssef
Mohamed, Mohammed, Arafa Nasser, İslam
Fayez, İbrahim Ahmed, Mostafa Mahmud,
Abdullah Mostafa, Eid Saeed, Ahmed

Mohamed İbrahim, Mohamed Ahmed,
Mahmoud Abdelazim, Ahmed Massad,
Zaher Shabal, Ashraf El-Zogary, İbrahim
Bedawi, Mohamed Wael. Teknik ekip;
Evren Uyanık - Polat Doğan - Mohamed
Khairy - Rostom Mohamed - Mohamed
Fawzi, Dr. Ahmed Amara (Fitness
antrenörü),  Polat Doğan (Masör), Omar
Ashraf (Tercüman),  Mohamed Nabil -
Shadi Osama (İdari sorumlular). A Grubu:
Mısır, Kamerun, Nijerya, Burundi, B Grubu:
Liberya, Fas, Uganda, Senegal, C Grubu:
Gana, Kenya, Gambiya, Cezayir, D Grubu:
Angola, Tanzanya, Sierra Leone, Ruanda.
Yazım şimdiden hazır, bir ay sonra
görüşmek üzere. Sağlık olsun. Başarılı
gençler, yolunuz açık olsun. Biz İzmirliyiz
her zaman destek, tam destek.

Trendyol 1. Lig'in 31. hafta
mücadelesinde Göztepe,
bugün Giresunspor ile karşı
karşıya gelecek. Çotanak
Stadyumu’nda oynanacak
müsabaka saat 16.00’da
başlayacak.

Karşılaşma öncesinde
konuk ekip Göztepe, 60 puanla
ikinci sırada yer alırken,
haftalar önce matematiksel
olarak küme düşmesi
kesinleşen Giresunspor ise 7
puanla 18. sırada bulunuyor.
Sarı-kırmızılılar, rakibini
mağlup ederek Süper Lig
yolunda önemli bir avantaj
elde etmeyi hedeflerken,
Giresunspor ise rakibini
mağlup ederek moral
depolamak istiyor. İki takım
arasında oynanan sezonun ilk
maçını Göztepe, 3-0'lık skorla
kazanan taraf olmuştu.

Göztepe, bugün oynanacak
mücadelede Giresunspor’u
mağlup etmesi durumunda
rakiplerinin maçlarını
bekleyecek. Çorum FK’nın 21
Nisan Pazar günü
Adanaspor’a yenilmesi,

Sakaryaspor’un da
Keçiörengücü karşısında puan
kaybetmesi halinde sarı-
kırmızılılarda gözler,
pazartesi günü oynanacak

Kocaelispor müsabakasına
çevrilecek. 22 Nisan Pazartesi
günü de Kocaelispor,
Ümraniyespor’a mağlup
olması durumunda Göztepe,

matematiksel olarak ligi ikinci
sırada bitirmeyi
garantileyecek ve bitime 3
hafta kala Süper Lig’e
yükselecek. (İHA)

ALTINORDU'DAN 
TRİBÜN ÇAĞRISI

TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta
bitime 3 hafta kala kümede
kalışını ilan edemeyen
Altınordu'da pazar günü
İzmir'de oynanacak zorlu Yeni
Mersin İdmanyurdu
karşılaşması öncesi yönetim
bilet fiyatlarında damping
yaptı. Sezon başından bu yana
150 TL'den satılan müsabaka
biletlerinin son 2 iç saha
maçında 20 TL'den satılacağı
bildirildi. Tribünlerin dolmasını
ve takıma destek olunmasını
isteyen Altınordulu kurmaylar,
"Haydi İzmir hep birlikte
tribüne" çağrısı yaptı.
Kulüpten yapılan açıklamada,
"Hafta sonu Yeni Mersin
İdmanyurdu ile oynayacağımız
karşılaşmaya başta
taraftarlarımız olmak üzere
tüm İzmirli futbolseverleri
davet ediyoruz" ifadelerine yer
verildi. Altınordu'nun son hafta

evinde oynayacağı Ankaraspor
karşılaşmasında da aynı bilet
tarifesi uygulanacak. Misafir
seyirci bilet fiyatı da 20 TL'den
satılacak. Öte yandan
Altınordu'da futbolcular,
teknik ve idari ekipler kulübün
eski aşçısı Ulvi Demirci'nin
davetlisi olarak Kuşadası'nda
moral yemeğinde bir araya
geldi. (DHA)

TFF 3'üncü Lig 2'nci
Grup'ta üst üste 4 galibiyet
alarak 4 yıl sonra Play-Off
oynamayı garantilerken,
son 2 hafta öncesi yıllar
sonra ilk kez taraftarının
şampiyonluk umutlarını
canlı tutan Karşıyaka,
pazar günü Hacettepe 1945
maçını kapalı gişe
oynayacak. Hacettepe
randevusunun hafta
başında satışa sunulan
biletleri büyük oranda
tükendi. Alsancak Mustafa
Denizli Stadı'nda pazar
günü saat 15.00'te
başlayacak maç öncesi
piyasaya sürülen maraton
alt ve numaralı alt tribün
biletleri satılırken,
maraton üst kısımda da az
sayıda bilet kaldı.

Maç günü numaralı üst
tribünün de açılıp 15 bin
kapasiteli stadın büyük
oranda dolması bekleniyor.
2018'de düştüğü 3'üncü
Lig'den 6 yıldır kurtulmaya
çalışan Karşıyaka son
olarak 2018-2019
sezonunda Vanspor'la
İzmir Atatürk Stadı'nda
oynanan Play-Off yarı final
maçında 15 bin taraftarını
tribüne çekmişti. Grupta
son iki hafta öncesi lider
Batman Petrolspor'un 54,
ikinci sıradaki
Elazığspor'un 52,
Karşıyaka'nın ise 51 puanı
bulunuyor. Kaf-Kaf
şampiyonluk iddiasını
korumak için kazanıp
Batman'ın takılmasını
bekleyecek. (DHA)

İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin, 21
Nisan Pazar günü 5'incisini
düzenleyeceği Maraton İzmir için metro
ve tramvayda da düzenlemeye gidildi.
Pazar sabahı metroda seferler 05.00'te
başlayacak, Konak Tramvayı ise 06.00
ile 15.00 saatleri arasında sefer
yapmayacak. İzmir Büyükşehir
Belediyesi'nin düzenlediği Maraton
İzmir'in 5'incisi 21 Nisan Pazar günü
koşulacak. Çeşitli yaş gruplarında
yaklaşık 5 bin sporcunun katılması
beklenen maraton nedeniyle Karşıyaka,
Bayraklı, Altınyol, Bornova, Alsancak,
Konak, Karataş, Güzelyalı, Üçkuyular ve
İnciraltı bölgelerinde hizmet veren bazı
ESHOT ve İZTAŞIT otobüs hatlarının
güzergahlarında pazar günü 05.00-15.00
saatleri arasında geçici güzergah
değişiklikleri yapıldı. Bunun yanı sıra
metro ve Konak Tramvayı'nda da
düzenlemeye gidildi.

Metroda 20 Nisan Cumartesi gününü
21 Nisan Pazar gününe bağlayan gece
yapılan Baykuş seferlerine ek olarak

05.00-06.00 saatleri arasında 20
dakikalık sıklıkla sefer yapılacak.
Seferler 05.00, 05.20 ve 05.40'ta olacak.
Trenler, Evka-3 ve Kaymakamlıktan
karşılıklı olarak kalkacak. Konak
Tramvayı'nda ise 20 Nisan Cumartesi
gününü 21 Nisan Pazar gününe
bağlayan gece Baykuş seferi 03.00'te
sona erecek. 21 Nisan Pazar günü ise
06.00 ile 15.00 saatleri arasında sefer
yapılmayacak. (DHA)

MARATON İZMİR’DE
YOL DÜZENLEMESİ

AYDINOĞLU 

BİRMETİN’DEN
METİN

İki İzmirli
Türk

kupa için
Mısır'da

aydinoglumetin@hotmail.com

Polat
Doğan

Evren
Uyanık

Metin
Aydınoğlu

KAF-KAF KAPALI
GİŞE OYNAYACAK

SÜPER LİG BELKİ DE BİR 
GALİBİYET UZAKLIKTA...
Sarı-kırmızılılar, Trendyol 1. Lig'in 31. haftasında Giresunspor’a konuk olacak
Çotanak Stadyumu’nda oynanacak müsabaka bugün saat 16.00’da başlayacak
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TEMA: “ÖZ’E DÖNÜŞ” 
Ege’nin enfes otlarının yer aldığı Alaçatı

Ot Festivali devam ediyor. Birbirinden
leziz etkinlikleri, sokaklara yayılan mis
gibi kokularıyla dünya festivalleri
arasında yer alan Alaçatı Ot Festivali
bu yıl ‘Öz’e Dönüş” konseptiyle
konserler, stantlar, sergiler,
söyleşiler, yarışmalar ve yemek yapım
atölyeleri ile konukları ağırlıyor. 

YARIN SONA ERİYOR
Ot stantlarını ve sanat sokağını gezen İzmir

Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay, bu yıl festivalin diğer yıllara göre
daha kalabalık olduğuna dikkaki çekti.
Bu yıl “Öz’e Dönüş” yaptıklarını söyleyen
Çeşme Belediye Başkanı Lal Denizli,
“Özel etkinliklerimiz var” diyerek
herkesi 4 gün sürecek festivale davet
etti. (Haber Merkezi)

Turizm cenneti Çeşme, bu yıl 13’üncüsü düzenlenen
Alaçatı Ot Festivali’ne evsahipliği yapıyor. Ziyaretçi akınına
uğrayan festivalin bu yılki konsepti “Öz’e Dönüş” oldu

BAYRAM COSKUSU
KENTİ KUSATTI
Karşıyaka Belediyesi, 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk
Bayramı’nı yine büyük coşku ve heyecanla kutlamaya hazırlanıyor

ALKISLAR İZMİRLİ
MİNİK ADA’YA…

DOYA DOYA EĞLENCE
Ulu Önder Atatürk’ün ‘bugünün

küçükleri, yarının büyükleri’
diyerek dünya çocuklarına
armağan ettiği 23 Nisan Ulusal
Egemenlik ve Çocuk Bayramı,
Karşıyaka Belediyesi’nin
gerçekleştireceği coşku dolu
şenlikle kutlanacak. Organizas-
yonda Mady Dance, Rossinka Dans
Grubu, Çocuk Yogası, Şef Sensin,
Belediye Bale Ekibi Gösterisi ve
Alp Abi Stand Up yer alacak.

BAŞKANDAN DAVET
Sihirbaz gösterisi ile bubble show da

etkinliğe renk katacak. Bocce,
sportif parkur, geri dönüşüm
atölyesi, yüz boyama, Türkiye
haritası atölyesi, el baskısı, baskı
boyama atölyesi ve resim atölyesi
etkinlikleri de gün boyunca alanda
devam edecek. Belediye Başkanı
Yıldız Ünsal, herkesi bu coşkuyu
paylaşmaya davet etti. 
(Haber Merkezi)

YİNE ŞAMPİYON
Acıbadem Cimnastik Spor Kulübü
tarafından İstanbul’da ulusal
ölçekte düzenlenen ve Türkiye’nin
birbirinden yetenekli minik
sporcularının yarıştığı 5’inci Baby
Cup Ritmik Cimnastik Turnuvası,
İzmirli sporcu Ada Akyol’un
şampiyonluğuna sahne oldu.  

SEVİNCE BOĞDU
Özel Güzelbahçe Piri Reis İlk Okulu
öğrencisi ve Mad-G Cimnastik
Spor Kulübü sporcusu Ada Akyol
“2016 B” kategorisi Top aletinde
birincilik elde ederek Türkiye
şampiyonu olurken, ailesini ve
sporcusu olduğu kulübü sevince
boğdu. (Haber Merkezi)

Elazığ vişnesinden 
sonra yeşil mermer 
Bu yıl 29'uncu kez düzenlenen İzmir

Uluslararası Doğaltaş ve Teknolojileri
Fuarı, 200'ü aşkın renk ve desen
çeşitliliğiyle Türk taşlarının gövde
gösterisine sahne
oldu. Fuarda, çok
sayıda ülkeden
profesyonel
ziyaretçiler, "Elazığ
vişnesi", "Afyon
beyazı", "Diyarbakır
petrol yeşili" gibi
markalaşan taşlar başta olmak üzere
yılın gözde taşlarını inceliyor. Son yıllarda
talebin yoğunlaştığı Elazığ vişnesinin yanı
sıra aynı ocaktan çıkarılan yeşil mermer
de ilgi görüyor. Elazığ'daki ocaktan
yaklaşık 1,5 yıl önce çıkarılmaya başlanan
ve sadece özel projelerde kullanılan yeşil
mermerin ihracatı, kısa sürede yaklaşık
40 bin ton seviyesine ulaştı. (AA)

Vadide yumurta 
nöbeti başladı
Konya’nın Beyşehir ilçesine bağlı

Yeşildağ Mahallesi’nin simgesi
haline gelen leylekler, ağaçlar
üzerindeki yuvalarında yumurta
nöbeti tutuyor. Leylekler Vadisi
olarak adlandırılan
bölgede, ebeveyn
leylekler nöbetleşe
yiyecek bulmaya gidip
sonrasında tekrar
yuvaya dönüyor.
İlkbaharın geldiğini
müjdeleyen leylekler,
Beyşehir Gölü kıyısında
yer alan ve coğrafi
güzellikleri ile
bölgenin
en önemli
mesire alanları arasında
gösterilen Yeşildağ
Mahallesine ayrı bir güzellik
katıyor.  (AA)

Yaşar Topluluğu
markalarından Pınar’ın
Yaşar Eğitim ve Kültür Vakfı
aracılığı ve Türkiye Eğitim

Gönüllüleri Vakfı (TEGV) iş
birliğiyle Ateşböceği Öğrenim

Birimleri’ne eklediği Tasarım
Mucitleri Ateşböceği TIR’ı, Adıyaman’daki ikinci
durağında çocuklarla buluştu. Bu güne kadar bin
500 çocuğa ulaşan program ile 5 yılda 7 bin 500
çocukla bir araya gelinecek. (Haber Merkezi)

En sağlıklı festival
yine, yeni, yeniden…
En sağlıklı festival
yine, yeni, yeniden…
En sağlıklı festival
yine, yeni, yeniden…
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5 yılda 7 bin 500 
çocuğa ulaşacak


